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Uw makelaar uit de buurt!
Voor een vrijblijvend adviesgesprek, 
een taxatierapport óf de verkoop  
van uw woning...

Walter en  
    Monique bellen! 9.5

Onze klanten 
waarderen  

ons gemiddeld 
met een:

Op zaterdag 23 maart is het weer zover; de Landelijke Opschoondag.  Duizen-
den mensen in Nederland gaan op straat, in parken en langs het water de strijd 
aan tegen zwerfafval. Ook in Almere zetten de inwoners en de gemeente zich in 
voor een schone en duurzame stad. Doe je ook mee?  

Programma: In een aantal wijken plaatsen we van 11.00 tot 15:00 uur in samenwer-
king met bewoners kramen waar je materialen kunt lenen om zwerfafval op te rui-
men. Deze kramen staan op plekken die wel een opruimbeurt kunnen gebruiken. 
 
Foodtrucks en springkussens: Ben je klaar met opruimen? Lever dan je zak met 
zwerfafval en de geleende materialen in bij de kraam. Om je te bedanken krijg 
je een bon om iets lekkers te halen bij de foodtrucks die bij de kramen staan. 
Aan de jongste zwerfafval-verzamelaars is ook gedacht; bij alle kramen staat 
een springkussen waar kinderen na afloop nog even hun energie kwijt kunnen. 
Kijk voor de locatie van de kramen op: https://www.almere.nl/afval/schoon/
landelijke-opschoondag/in-de-wijk

Opschoon-ommetje: Liever in je eigen buurt zwerfafval opruimen? Dat kan 
natuurlijk ook! Tot 15 maart kan je opruimmaterialen aanvragen die bij jou thuis 
worden bezorgd via: almere.nl/schoon

Doe mee!
Zet deze dag alvast in de agenda. Trommel buren, vrienden en familie op en we 
maken er samen een gezellige dag van met als resultaat: een schoner Almere!

Doe mee aan de Landelijke Opschoondag 23 maart

COLOFON



Tien vragen aan: 
de wijkregisseur

Sinds kort is Sytze Stel de nieuwe wijkregisseur 
van onder andere Filmwijk. Hij volgt hiermee 
Jeanette Vonk op die van haar welverdiende 
pensioen geniet. Een kleine voorstelronde vin-
den we daarom wel gepast. We doen dit in het 
“tien vragen aan…” format. 

Kan je jezelf voorstellen aan onze lezers, 
met andere woorden, wie is Sytze Stel?
Ik ben in 1966 geboren in een plaats op de Veluwe 
en kom uit een gezin met 5 kinderen. Sinds de 
vorige eeuw heb ik al een relatie met dezelfde lieve 
vrouw, waar ik heel erg oud mee hoop te worden. 
Ik ben een persoon die makkelijk benaderbaar is 
en met zijn hart op de goede plaats. Ik houd van 
humor, ben sportief en het liefst buiten. 

Wat doet een wijkregisseur precies?
Ik ben het aanspreekpunt voor tal van zaken die de 
openbare ruimte betreffen.

Van mij wordt verwacht dat ik weet wat er speelt 
in de wijken en dat ik wijkgericht werk. Ik zoek de 
samenwerking met de collega’s uit mijn team, maar 
ook met interne- en externe partners, zoals woning-
bouwverenigingen, politie, De Schoor, bewoners-
platformen, etc. Ik probeer de juiste mensen bij 
elkaar te brengen om de stad verder te helpen op 
een manier die bij de bewoners van Almere past. 

Ik woon bewonersavonden bij, stel zelfbeheerover-
eenkomsten op en probeer het mogelijk te maken 
dat de initiatieven van bewoners worden gereali-
seerd.

Wat deed je voordat je wijkregisseur 
werd?
Hiervoor heb ik bijna 35 jaar bij de politie gewerkt. 
Ik ben in 1989 naar de politieschool in Lochem 
gegaan. Na deze opleiding ben ik 5 jaar in de sur-
veillance werkzaam geweest in Rotterdam. In 1995 
ben ik overgestapt naar de politie in Almere. Toen 
had Almere nog zo’n 89.000 inwoners. In 1998 ben 
ik wijkagent geworden in Almere-Haven. Daar heb 
ik het grootste gedeelte van mijn politiecarrière 
gewerkt.

Hoe ben je op de keuze voor Filmwijk 
gekomen?
Filmwijk is een van de wijken waar ik werkzaam 
ben. Ik ben ook het aanspreekpunt voor Waterwijk, 
Danswijk, Hortus, Randstad en neem tijdelijk waar in 
Noorderplassen, Kruidenwijk en Markerkant. Ik ben 
werkzaam vanuit het kantoor aan de Hollywoodlaan 
en zit dus dagelijks in Filmwijk!! Als je mij tegenkomt 
dan zal dat meestal op de fiets zijn.

Door Dave van der Klink

Wat is je opgevallen aan Filmwijk in je eer-
ste paar maanden als wijkregisseur?
Dat het een mooie wijk is, de bewoners benader-
baar zijn en de meeste bewoners hun best doen om 
hun Filmwijk schoon en netjes te houden.

Wat zie je als de grootste uitdaging voor 
Filmwijk?
Wat ik zie is een actieve bewonersgroep, die zich 
met hart en ziel inzet voor Filmwijk. De grootste 
uitdaging is om deze groep uit te breiden met veel 
vrijwilligers om mooie activiteiten te ontplooien. 
Niet alleen om Filmwijk mooi te houden, maar ook 
nog mooier te maken en er voor te zorgen dat de 
sociale verbinding groter wordt. 

Als jij het voor het zeggen zou hebben, 
hoe ziet Filmwijk er dan over tien jaar 
uit?
De samenleving is aan het vergrijzen. Ik hoop dat 
alle bewoners van de wijk de kans krijgen om daar 
te blijven wonen en dat hiervoor de voorzieningen 
zijn geregeld.
 
Kan je een voorbeeld geven van een 
leuke vraag uit de wijk en wat daarmee 
is gebeurd?
Onlangs heeft er een workshop fruitbomen snoeien 
plaatsgevonden voor een groep enthousiaste 
bewoners vanuit de wijk (zie elders in deze editie, 
red.). Deze bewonersgroep beheert een groep fruit-
bomen in het Lumièrepark en had behoefte aan een 
goede uitleg om de bomen te onderhouden.

Iets persoonlijker, Wat doe je als je niet 
aan het werk bent?
Ik probeer twee á drie keer in de week in de sport-
school te zijn. De roeimachine en de crosstrainer 
zijn daar mijn favoriet. Sporten is echt een goede 
uitlaatklep: je laat alles even los en je kan je hoofd 
weer leeg maken. Ik kan dat echt iedereen aanra-
den. Ook al heb je een keer geen zin, gewoon gaan! 
Ik houd van muziek luisteren, concerten en festivals 
bezoeken. Tuinieren vind ik ook leuk. Verder houd 
ik van reizen. Als ik de kans krijg probeer ik elk jaar 
weer een ander land te bezoeken. Het verrijkt je en 
je beseft dan ook hoe rijk we in Nederland zijn. Ik 
heb veel armoede gezien, maar ook gezien dat de 
mensen met weinig tevreden zijn en er wat moois 
van maken.

Als laatste, wat zou je verder nog willen 
zeggen tegen de bewoners van Filmwijk?
Blijf met elkaar in gesprek. Zorg dat je trots bent 
en blijft op je wijk. Kleine dingen kunnen al helpen. 
Houd je tuin netjes, gooi geen afval op straat. Groet 
elkaar!

Heb je een goed idee voor de wijk, wil je weten 
welke initiatieven er al zijn of met Sytze praten 
over de wijk, dan kan dat. Bel naar de gemeente 
via telefoonnummer 14 036. Dit telefoonnummer 
is bereikbaar op werkdagen van 8.30 tot 17.00 uur. 
Zij brengen je vervolgens met hem in contact.

GEZOCHT: ONTWERPER
Onze huidige grafisch ontwerper gaat om privé-omstandigheden helaas stop-
pen, dus wij zoeken een nieuwe creatieve Filmwijker. Studeer jij graphic design 
en zoek je een leuke manier om 4 keer per jaar bij te leren? Of werk je al langer in 

het vak en kom je graag meer in contact met onze wijk? 
Stuur ons dan een mailtje op info@filmwijkkrant.nl. 

 Heb je eerst meer vragen? We beantwoorden ze uiteraard graag!
 Kennis van Adobe InDesign is vereist. 3



Noord-Zuid
De Filmwijk bestrijkt een groot gebied. Zo is het dus zeer wel mogelijk 
dat bewoners in het ene deel niet weten wat zich in het andere deel 
afspeelt. In deze column ‘informeren’ een bewoner uit Zuid en Noord 
elkaar over hetgeen in hun omgeving gebeurt.

Gefeliciteerd meneer A. met het nieuwe leven in Filmwijk Noord! Fijn dat 
jullie nu als gezinnetje kunnen genieten van al het moois dat de lente te 
bieden heeft. Wij genieten van de bloemen en de bloesem in de wijk. Eerst 
kwamen de krokusjes en de narcissen en daarna komen de bomen ook in 
bloei. 

We zijn gezegend met een wijk vol eetbare beplanting. Verschillende 
fruitboomgaarden, maar ook kersenbomen langs het fietspad, rozenbottels 
aan de stoep en hazelaars in de parken. Is dit in Filmwijk Noord ook het 
geval?

Beste mevrouw A., 
hartelijk dank voor de felicitaties! Ons kleine wondertje werd begin februari 
geboren en we zijn heel gelukkig. Voor ons is de lente alvast begonnen! 
Wat leuk om te lezen hoe het in het Zuiden allemaal tot leven komt. Ik moet 
bekennen dat mijn kennis van eetbare beplanting of de namen van stuiken 
en bomen erg beperkt is. De narcissen die opkomen op de Veluwedreef 
beloven wel dat het een prachtige lente wordt!. 

Meneer A.,
diepgaande kennis is tegenwoordig niet meer nodig. Je kunt bijvoorbeeld 
kijken in de www.wildplukwijzer.nl. Te gebruiken als website of app. Hierin 
vind je waar in woonwijken allerlei eetbaar groen te vinden is, ook in 
Filmwijk. Maar laat vooral iets over voor de andere bewoners, zowel 
mens als dier!

Zal ik zeker eens bekijken mevrouw A.! Nu weer een luier vervangen en 
even de frisse buitenlucht tegemoet. Geniet van het mooie seizoen!

Door mevrouw A. en meneer A. 

Filmwijk op www.Wildplukwijzer.nl

Voorbereiding:
Laat de tofu vast uitlekken in een vergiet met daarop 
een bordje met iets zwaars erop. Als je vaker tofu eet 
is een tofupers een aanrader. Week de glasnoedels 
of mihoen enkele minuten in kokend water volgens 
de verpakking. Rasp de courgette fijn en laat deze 
uitlekken in een zeef. Rasp de wortel fijn. Snij 
de koriander fijn en hak de cashewnoten 
in kleine stukjes. Druk de courgette nog 
even extra uit in de zeef. Meng courgette, 
wortel,edamame, koriander en cashewnoten 
samen met 2 eetlepels rijstazijn en een theelepel 
zout door elkaar. Snij de tofu in reepjes en bak 
ze stevig aan totdat ze goudbruin zijn. Marineer 
de tofu in een marinade van sojasaus, sesamolie, 
maple syrup en limoen. Snij de avocado in plakjes. 
 
Bereiding:
Zet een platte schaal klaar en doe daar lauwwarm water in. Leg een siliconenmatje 
of plastic plank klaar. Leg een rijstvel kort in het water. Het hoeft alleen maar 
nat te zijn en een beetje zachter maar vooral niet helemaal zacht want dan 
wordt het te glibberig om te verwerken. Spreid het vel uit op het matje. Leg 
achtereenvolgens wat glasnoedels, courgettemengsel, een reepje tofu en wat 
avocado op het rijstvel. Rol het geheel zo strak mogelijk op en vouw de zijkanten 
tijdens het rollen naar binnen.

Vet een bord heel licht in met wat olie en leg de rolletjes er op met wat ruimte 
ertussen anders plakken ze aan elkaar vast. 

Eet ze met een kant en klare chilisaus, wat sojasaus met wasabi of gebruik de 
overgebleven marinade van de tofu als dip.

Dit is geen ingewikkeld recept, je bent er wel even mee bezig. Neem er de 
tijd voor. Vooral het rollen met de rijstvellen is even wennen maar oefening 
baart kunst. Het is net als met pannenkoeken: de eerste mislukt altijd (en 
misschien wel de eerste drie). Als het lukt dan heb je een heerlijke snack 
bomvol groente en vitamine. Serveer het bij de lunch, brunch of als avond-
eten met een kop soep erbij. 

Het is een gerecht waar je ook lekker op kunt variëren. Hou je niet van avocado? 
Dan vervang je die door iets anders. Mango bijvoorbeeld. Vind je de smaak 
van koriander maar niks? Basilicum of munt is er ook erg lekker in. Zorg in ieder 
geval dat er een ingrediënt bij zit met veel smaak en dat de groente die je erbij 
gebruikt niet te hard is. Eet je ze niet direct? Dek ze dan af met plasticfolie of 
een vochtige theedoek.

Wat heb je nodig?

• Rijstvellen
• 1 courgette
• 1 winterpeen
• 100 gram edamame boontjes
• 100 gram glasnoedels of mihoen
• 15 gram koriander
• een hand cashewnoten
• 2 eetlepels rijstazijn

• 1 theelepel zout
• 2 avocado’s
• 200 gram tofu
• 2 eetlepels sojasaus
• ½ eetlepel sesamolie
• 1 eetlepel maple syrup 

of agavesiroop
• sap van een halve limoen

Door Louise van Leeuwen

Summerrolls
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Hoe het begon
Het begon allemaal met een idee midden 2022:“Zou 
het niet mooi zijn om onze gevel te laten reinigen?”, 
vroeg ik aan mijn vrouw. “Ja, goed idee”,zei ze, “regel 
het”. Maanden later begon ik er dan uiteindelijk 
aan, het idee moest eerst inzinken natuurlijk. 
Ik vroeg aan de buren van onze 2-onder-1-kap 
woning tijdens een borrel of ze ook geïnteresseerd 
waren in gevelreiniging, ja dat waren ze wel. Het 
idee om dit met meerdere buren te doen begon 
te spelen, enerzijds om de buren beter te leren 
kennen, anderzijds omdat we wellicht wel een 
mooie groepskorting konden afspreken met de 
uiteindelijke aanbieder. Korte tijd later (lees: enkele 
maanden verder) was het tijd voor actie.

Van idee naar actie
In augustus’23 schreef ik een brief die ik bij alle 
ongeveer 125 adressen van de volgende straten ging 
bussen: Peggy Ashcroftstraat, Richard Burtonstraat, 
Laurence Olivierstraat en de Rex Harrisonstraat. In 
de brief vroeg ik aandacht voor twee zaken: of 
mensen mee wilden doen aan de Rommelroute en 

Door Alex Havermans

of ze geïnteresseerd waren om mee te doen met 
het gevelreinigingsproject waarbij we mogelijks een 
groepskorting konden afspreken. Nou, daar waren 
enkele buren zeker in geïnteresseerd, zeker als er 
een mooie prijs afgesproken kon worden, de appjes 
stroomden binnen! We zaten snel aan een tiental 
geïnteresseerden. De groep geïnteresseerden was 
na een tweede briefje in de bus te hebben gegooid 
en doordat buren onderling contact hadden, 
aangegroeid tot 29 buren. Een laatste briefje zorgde 
ervoor dat we uiteindelijk eind oktober met 37 
buren het traject ingingen. Mijn vrouw en ik hebben 
hierdoor veel buren leren kennen via de app en zijn 
bij meerdere mensen ook op de koffie geweest om 
uitleg te geven over de gevelreiniging, heel leuk.

Het proces
Ondertussen waren er een paar bedrijven langs 
geweest om offertes te maken. We hadden 
ons goed laten informeren en kozen voor 
softwash als techniek van reiniging in plaats van 
zandstralen of hogedrukreiniging. Softwash is een 
reinigingsmethode waarbij gebruik wordt gemaakt 

In Filmwijk-Noord heeft er een 
gevelreinigingsproject plaats- 
gevonden waarbij 37 buren met 
één gezamenlijke offerte hun 
gevel hebben laten reinigen door 
het bedrijf Softwash Combinatie. 
Door dit op zo’n schaal samen te 
ondernemen kon er een mooie 
eerlijke prijs afgesproken worden 
en zien de vierdeelnemende 
straten er mooier uit! Het zorgde 
ook voor leuk contact tussen de 
buren onderling. 

Gezamelijke gevelreiniging

Twee schilderijen van Tonneke Kievits 
‘verdwijnen’ uit gezondheidscentrum Filmwijk, 
waar ze exposeert. Hoewel sommigen dit 
mogelijk als een compliment beschouwen, 
bezorgt de kunstroof Tonneke vooral veel 
stress. Ze slaapt er enkele nachten slecht van. 
“Wie doet nou zoiets?”

Na lang wachten is het begin dit jaar eindelijk 
zover. Samen met vijf andere kunstenaars krijgt 
Tonneke de kans om haar werken drie maanden 
lang tentoon te stellen op deze gewilde plek. Vol 
enthousiasme hangt ze acht prachtige schilderijen 
van dieren op. De opening is feestelijk, maar 
precies een week later ontdekt Tonneke dat haar 
‘hamster’ en ‘hazelmuisje in nestje’ niet meer op 
hun plek hangen.

Met haakje en al verdwenen
“Ik dacht eerst dat ze achter het bankstel waren 
gevallen. Toen ik ze daar niet zag, dacht ik dat 
iemand van het gezondheidscentrum ze even had 
weggezet. Ik vind het maar moeilijk te geloven, 
maar iemand moet ze in een onbewaakt ogenblik 
met haakje en al van de muur hebben gehaald 
en meegenomen.”

van lage druk en gespecialiseerde 100% biologisch 
afbreekbare shampoo. Na deze reiniging wordt de 
gevel geïmpregneerd waardoor de gevel jarenlang 
beschermd blijft tegen invloeden van de elementen. 
We hebben uiteindelijk uit vijfverschillende 
aanbieders gekozen voor het bedrijf Softwash 
Combinatie uit Almere omwille van de goede, vlotte 
en open communicatie, de duidelijke informatie over 
het reinigings- en impregneerproces en de gunstige 
afgesproken prijs. Dit allemaal in afstemming en 
overleg via een grote whatsapp groep. 

Resultaat
Na afstemming over de planning werden de gevels 
van de eerste groep huizen gereinigd en het resultaat 
voor de betaalde prijs is fantastisch. Helaas gooide 
moeder natuur toen roet in het eten voor de tweede 
groep huizen en werd het te koud om de producten 
goed te laten inwerken, zij zijn aan de beurt kort na 
het verschijnen van het lentenummer van deze leuke 
krant. Ik en alle deelnemende buren willen Softwash 
Combinatie bedanken voor de mooie offerte, het 
goede contact en het geleverde resultaat!

Het gezondheidscentrum en de kunstenares doen 
aangifte van de diefstal, die ergens tussen 9 en 12 
januari moet zijn gepleegd. “Geen stijl”, zo stelt de 
organisatie in hun Facebookbericht. “Het raakt me”, 
zegt Tonneke. “Het is een heel naar gevoel. In elk 
doek leg ik mijn ziel en zaligheid. Het is alsof ze een 
stukje van mezelf hebben meegenomen.” 

Genieten en alert
Dertig jaar geleden begon Tonneke met schilderen. 
Door het volgen van cursussen en door met 
verschillende technieken te experimenteren, heeft 
ze zichzelf steeds verder ontwikkeld. Momenteel 
schildert ze veel portretten en dieren. Voor de 
expositie selecteerde ze acht dierenschilderijen die 
ze indeelt in twee thema’s: genieten en alert. Zo ligt 
het hazelmuisje te genieten in zijn nestje en kijkt de 
hamster alert voor zich uit. 

“De hamster, of eigenlijk is het een korenwolf, maakte 
ik speciaal voor deze expositie. Er zit denk ik wel 
twintig uur werk in. En ik was heel tevreden met het 
resultaat. Ik hoop dat de doeken nog terugkomen. 
Dan kan iedereen er weer van genieten.”

Weet je meer?
Weet je meer over de diefstal of waar de 
schilderijen van Tonneke nu zijn? Meld het 
dan bij de politie of stuur een berichtje naar 
gc.filmwijk@zorggroep-almere.nl.

“Alsof er een stukje van mezelf is meegenomen” 

De kunstenaars Gonny Groen, Peggy Smith, Gonda 
van Scheppingen en Tonneke Kievits op de bank bij de 
schilderijen van Tonneke voordat ze werden gestolen. 

Door Maaike van den Bosch



Zo. Of ik toe ben aan de lente? Me dunkt, en ik niet alleen! In de kliniek is 
de toestand van het weer altijd een goed gespreksonderwerp, maar de 
laatste paar weken zijn we eigenlijk snel klaar. Het mag wel lente worden. 
En eigenlijk is het met half februari nog wat vroeg, maar goed het is al 
herfst sinds begin oktober zonder dat we een echte winter hebben gehad. 

Onze poes thuis, Dolly, hebben we onlangs van haar ergste wintervacht 
afgeholpen. Ze heeft best lang haar dat snel gaat klitten. Die gaan trekken 
aan haar huid en dat doet pijn dus vandaar dat ze af en toe met de tondeuse 
een scheerbeurtje krijgt. Want kammen laat madam niet toe… Dolly lijkt 
die scheerbeurten inmiddels met de lente te associëren, of in ieder geval 
met het feit dat ze weer vaker naar buiten mag. Aan een tuigje uiteraard, 
want anders loopt ze weg. Iets dat er sinds we haar een paar jaar geleden 
van het asiel overnamen nog altijd niet uit is. Ze begint te lopen en stopt 
gewoon niet, ze kijkt niet op of om daarbij en is zo verdwenen. Nu het 
lente wordt en de vogels weer beginnen te fluiten miauwt ze alsof ze hele 
verhalen te vertellen heeft. Of misschien wil ze aangeven dat het echt tijd 
is om naar buiten te gaan? Soms wil ze zo graag naar buiten dat ze begint 
te krijsen. Kattengejank, noemt mijn vriend dat, waar hij niet zo goed tegen 
kan. Het is het begin van de lente, zeg ik dan maar. 

Laat die lente overigens een mooie nieuwe start betekenen. Genoeg zaken 
in Almere, Nederland en Europa die een nieuwe start kunnen gebruiken. In 
Almere heeft ons college van burgemeester en wethouders op het moment 
geen meerderheid in de gemeenteraad dus daar kan een doorstart 
misschien helpen met het nemen van beslissingen. Of laten onze politici 
het zo en moeten we wachten tot de verkiezingen over twee jaar? Ik hoop 
dat ze de lente gebruiken om een nieuwe start te maken. Dat mag best 
met dezelfde partijen, maar dan wel met wat meer élan, zichtbaarheid 
en besluiten. Ik merk namelijk nog vrij weinig van deze brede coalitie na 
twee jaar.

In Den Haag zit de eerste formatieronde erop. Er is afgetast, iemand 
uitgestapt en dus zal er een volgende start nodig zijn. Ik ben benieuwd 
wie zich aan de start gaan melden, maar hopelijk duurt het niet zo lang als 
de vorig keer. Er zijn te veel onderwerpen die aangepakt moeten worden. 
Ga aan de slag, hup hup! Dan zijn we ook klaar met al die verhalen over 
wie met wie zou willen of wie met wie niet.

In de kliniek hebben we onze start met de nieuwe collega’s erop zitten. 
We raken steeds meer op elkaar ingewerkt, vullen elkaar op een prettige 
manier aan en ik ervaar dat er onderling een goede balans is. Voor de 
patiënten en hun baasjes is het af en toe nog wennen en dat snappen we. 
De meeste baasjes gelukkig ook en zo niet dan proberen we een oplossing 
te vinden. Dat lukt eigenlijk altijd wel, maar soms moeten we keuzes maken. 
Het lijkt soms net politiek, want soms betekenen die keuzes niet waar we 
op hadden gehoopt.

Het is hoop ik wel de tijd om de dikke jas weer op te bergen, aan een frisse 
lente te beginnen en vooral de plannen uit te gaan voeren. Zo moet er bij 
ons nu echt een echoapparaat komen…

Karin 
Zweers
dierenarts

Dat ligt aan het lenteweer...

6



De Filmwijk telt ruim 10.000 inwoners. Menselijke 
inwoners heb ik het dan over. Want er leven er 
nog miljoenen meer. De 213 hectare aan land en 
water die Filmwijk bestrijkt, delen wij namelijk met 
een heleboel buren. Niet al deze buren zijn even 
goed te zien. Sommigen zijn te klein, sommigen 
zijn te snel en anderen zitten graag verstopt. Maar 
één ding is zeker: elke soort draagt bij aan de 
biodiversiteit die we in Filmwijk hebben. 

In de rubriek ‘Onzichtbare bewoners van Filmwijk’ 
zet ik elke keer een van onze onzichtbare buren op 
een voetstuk. Deze keer: de bever.

Echt onopvallend is de bever niet. Ze zijn zelfs het 
grootste knaagdier van Europa en ook een van de 
grootste in het wild levende dieren in onze wijk. 
Inclusief staart kunnen ze een lengte bereiken tot 
wel 1,4 meter met een gewicht tot wel 35 kilo! Wel 
zijn ze voornamelijk in de schemer en ‘s nachts 
actief, waardoor je ze niet vaak tegenkomt.

In 1826 is de laatste in het wild levende bever in 
Nederland doodgeknuppeld door een visser, 
maar dankzij herintroductie in 1988 is de bever 
weer flink bezig met zijn opkomst. Toch staat de 
bever in Nederland nog steeds op de rode lijst van 
beschermde zoogdieren.

Opvallend uiterlijk
Bevers hebben een dichte, waterafstotende vacht 
die varieert in kleur van bruin tot zwart. Deze vacht 
bestaat uit twee lagen: een dichte ondervacht en 
een buitenste laag van langere dekharen. De onder-
vacht is zacht en donzig, terwijl de bovenste dekha-
ren stugger zijn. Samen vormen ze een isolerende 
laag die de bever beschermt tegen kou en vocht. 
Zo kunnen ze comfortabel in het water leven, zelfs 
tijdens koude winters. Hun voorpoten zijn aange-
past om te graven en te bouwen, terwijl hun ach-
terpoten sterke zwemvliezen hebben, waardoor ze 
uitstekende zwemmers zijn. Maar naast hun vacht en 
poten zijn de meest opvallende uiterlijke kenmerken 
van de bever natuurlijk hun grote, platte staart en 
sterke, gebogen tanden. 

De staart van de bever is plat en breed, bedekt met 
schubben en heeft een scherpe rand. Waar de bever 
hun staart tijdens het lopen een beetje onhandig 

 Door Anne-Marieke Zaal

Onzichtbare bewoners 
  van de Filmwijk de bever

achter zich aan lijkt te slepen, heeft deze tijdens het 
zwemmen de belangrijke functie van roer. Door hun 
staart zijwaarts te bewegen kunnen ze in het water 
scherpe bochten maken. Ook voor communicatie 
wordt hun staart goed gebruikt: om elkaar snel te 
waarschuwen voor gevaar slaan ze met hun staart 
met een luide ‘pets’ plat op het water. Daarnaast 
fungeert de staart als opslagfunctie voor hun vetre-
serves. Zie je aan het eind van de herfst een bever 
met een lekkere dikke staart? Dan is deze bever 
goed voorbereid op de komende winter.

IJzersterke tanden
Bevers eten voornamelijk hout. Vooral de jonge twij-
gen en basten van de wilg en populier zijn favoriet. 
En laten wij deze bomen nu net genoeg hebben 
staan in de Filmwijk. Dit hout knagen ze met hun 
sterke tanden in kleine hapklare stukjes. De tanden 
van de bever groeien hun hele leven door. Dus om 
ervoor te zorgen dat hun tanden niet te lang wor-
den, moeten bevers zoals veel andere knaagdieren 
constant blijven knagen. Dit helpt bij het afslijten 
van de tanden en houdt ze op een gezonde lengte. 

Als je ooit bevertanden hebt gezien, zal het je onge-
twijfeld zijn opgevallen dat deze oranje van kleur 
zijn. Het sterke glazuur van hun tanden bevat ijzer, 
waardoor de tanden oranje kleuren. Met 
deze, letterlijk, ijzersterke tanden knaagt 
de bever moeiteloos door zelfs de dik-
ste takken. Deze takken worden mee-
genomen om een veilig nest, ook wel 
een beverburcht genoemd, te bouwen. 

Bevergeil
De bever werd vroeger veelvuldig 
bejaagd om hun dikke, warme vacht. Maar 
ook om het stofje dat bevers in hun geurklie-
ren produceren. Dit sterk ruikende goedje, casto-
reum, wordt ook wel ‘bevergeil’ genoemd en werd 
in de zestiende eeuw gebruikt als geneesmiddel en 
als parfum. Niet geheel onterecht, want castoreum 
kan meer dan 75 verschillende chemische verbin-
dingen bevatten en heeft een hoog percentage 
salicylzuur (dezelfde werkzame stof als in aspirine), 
dat pijn verlicht. Dit salicylzuur haalt de bever uit de 
schors van de wilgenbomen die ze veel eten.
Tegenwoordig wordt er nog steeds 
gebruikgemaakt van castoreum. 

Sommige moleculen hierin lijken qua structuur 
namelijk op vanilline, dezelfde stof als in vanil-
leorchideeën die verantwoordelijk is voor de 
kenmerkende vanillesmaak. Soms wordt casto-
reum gebruikt als natuurlijke vanillesmaakstof. 
 
Onmisbare onderwater architecten
Bevers zijn een belangrijk onderdeel van het eco-
systeem, omdat ze door hun unieke bouwwerken 
afwisseling brengen in het onderwaterlandschap. 
Hier profiteren veel andere soorten van, doordat 
er meer schuilplaatsen worden gecreëerd voor eie-
ren, larven en volwassen dieren zoals amfibieën en 
vissen.

Wil je zelf een keer een bever spotten in onze wijk? 
Zorg dan dat je rond schemertijd in de buurt van 
de Weerwaterbrug bent. Aan de kant van het oude 
Floriade gebied zitten sowieso enkele beverburch-
ten, maar ook aan de kant van het Lumièrepark 
zwemmen en wandelen ze veel rond. Soms zie je 
ze zwemmen, soms hoor je ze luid knagen. Wanneer 
de dagen wat langer worden, en daarmee de nach-
ten korter, komen de bevers al tevoorschijn wanneer 
de zon nog niet onder is. Toch niet gevonden? Als 
je op bever zoekt in de Facebookpagina van onze 

wijk (036-Filmwijk) zie je veel foto’s en 
zelfs video’s van ‘onze’ bevers.

Een Ganzenkoppel
Regenval
De laatste maanden van 2023 en het begin van 
2024 waren bijzonder nat. Zo nat dat de grasvelden 
onder de hoogspanningsmasten vol liepen met 
water. De grond nam het niet meer op. Hierdoor 
ontstaat er iets wat lijkt op een grote vijver. Als 
ik mijn hond wil uitlaten dan moet ik echt mijn 
regenlaarzen aandoen, anders sta je tot je enkels 
in het water. Het pad is ondergelopen en het gras 
naast het looppad lijkt wel een modderpoel.

Ganzen en eenden
Normaal gesproken zit hier altijd een stel eenden 
die daar heerlijk rondzwemmen en in de avond 
hun bedje opmaken en daar overnachten. Echter 
sinds een aantal weken zijn de eenden niet meer 

te zien. De reden…een ganzenkoppel dat hier gretig 
gebruik van maakt. Ik hoor ze als ik in de ochtend 
het raam opendoe. Ze gakken er lustig op los. 

Nijlgans
Het ganzenkoppel ziet er kleurrijk uit en blijkt na het 
raadplegen van Google van het type Nijlgans te zijn. 
Ook wel Egyptische gans of Vossengans genoemd. 
Het gekke is, het is geen gans, maar hij behoort tot de 
eendachtige. Vanaf 1967 is deze vogel in Nederland 
te vinden. Vermoedelijk zijn ontsnapte siervogels in 
Oostenrijk de reden dat deze exoot zich heeft kunnen 
verspreiden in Europa. Hij komt van oorsprong uit 

Egypte waar hij vereerd werd, vandaar uiteraard 
de naam.

Verdediger van broedplaats en 
territorium
Verder googlend lees ik dat de soort niet 
beschermd is in Nederland en dat het zijn 
territorium zeer agressief verdedigt. Dit laatste 
merk ik als ik met Harry, mijn teckel langs ze loop. 
Daar waar de eenden en andere vogels verschrikt 
wegvliegen/lopen staan deze twee te kijken en 
komen ze zelfs op hem af. Ik vind ze er prachtig 
uitzien van kleur en ik ben heel benieuwd of 
ze ook een nest gaan bouwen en of er wellicht 
kleine gansjes gaan komen. Ik zal hiervan dan 
verslag doen in het volgende nummer van de 
Filmwijkkrant.
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GEZOCHT: REDACTIELEDEN
Denk je soms, als je door de Filmwijkkrant bladert: ‘Waarom schrijven ze daar 
niet eens over?’ En jeuken dan je handen om zelf in de pen te klimmen? Dan 
zoeken we jou! We hebben nog enkele redacteuren nodig die ons fijne team 
komen versterken. Ben je een verhalenverteller, (amateur)journalist, striptekenaar 
of iemand die denkt iets anders bij te kunnen dragen? Vind jij het leuk om één 
keer in de drie maanden enkele artikelen te schrijven? Stuur dan een korte moti-

vatie en een zelfgeschreven stuk naar info@filmwijkkrant.nl 

Zingende Hoogspanningsmast
Van Diemen naar Ens 
hoogspanningssnelwegen
Iedereen in de Filmwijk kent ze en ziet ze. Aan de 
Romy Schneiderweg staan de hoogspanningsmas-
ten van TenneT. Deze masten lopen van Diemen 
naar Ens. Volgens TenneT is het een slagader die 
nodig is. Samen met Liander werkt TenneT aan de 
toekomst van de elektriciteitsvoorziening die nodig 
is om alle bedrijven en huishoudens, die er al zijn 
in Flevoland en nog gaan komen, te voorzien van 
elektriciteit.  Onze provincie is een belangrijke scha-
kel in het landelijke 380kV-net, de hoogspannings-
snelwegen. Op de site van TenneT is hierover veel 
informatie te te vinden: www.tennet.eu/nl

Geluidsoverlast
Daar lees je ook dat TenneT zich bewust is van 
mogelijke geluidsoverlast. Ze houden zich aan wet- 
en regelgeving. Toch is geluid een lastig ding. En 
niet geheel onbelangrijk zeer subjectief, want de 
een ervaart het anders dan de ander. Terug naar 
de Filmwijk. De mast aan de Romy Schneiderweg 
maakt sinds een jaar behoorlijk wat geluid. Ze zingt, 
niet alleen bij harde wind, ook een klein briesje is al 
voldoende om haar te laten zingen. Zodra de wind 
uit het zuidwesten komt is het bal.

Zingende mast  
Afgelopen zomer viel het mijn man op. Best veel 
lawaai vond hij. En bij hem komt dat toch even wat 

Door Apollonia Prins

anders binnen dan bij mij. ‘Zit je heerlijk in de tuin 
en hoor ik constant dat lawaai’, was heel vaak zijn 
opmerking. Ikzelf heb er niet zo’n last van, totdat hij 
erover begint, dan ineens hoor ik het ook. Na een 
paar maanden was hij het zat, ging een geluidsop-
name maken en een klacht indienen bij Liander. 
Deze vertelde hem snel dat hij bij TenneT moest 

zijn, want die waren de eigenaren van de masten. 
Dus in contact treden met TenneT, die hem al snel 
doorverwees naar KPN. Volgens TenneT verhuren 
zij de ruimte op de masten aan KPN. En inderdaad 
als je de mast bekijkt zie je daar een soort staven 
geplaatst die er voorheen niet waren. En ja als de 
wind dan vanuit een bepaalde richting komt, hoor 
je geluid. Het klinkt als zingen of loeien zoals mijn 
man dat noemt. 

Aan een oplossing wordt gewerkt  
In november hoorde mijn man van TenneT dat de 
klacht verholpen zou zijn. KPN had blijkbaar een 
onderzoek gedaan en er was wat aangepast. Nu 
kijken wij vanuit de slaapkamer uit op de mast, maar 
van enige verandering is in mijn ogen geen sprake. 
Tennet wederom gecontacteerd en wat blijkt, hij is 
niet de enige die overlast ervaart. Het vriendelijke 
meisje aan de lijn vertelde dat er meerdere klach-
ten gemeld zijn over deze bewuste mast en dat ze 
wederom een case aan zou maken. Ze gaan het in 
behandeling nemen. We wachten af. In de tussentijd 
hoor ik haar zingen, onze hoogspanningsmast......
en eerlijk gezegd, ik vind het niet zo erg, het heeft 
wel wat, een vertrouwd geluid. Alleen voor mensen 
die wat gevoeliger zijn voor geluid heel vervelend.

Welkom bij ‘Het Gouden Hart Almere’
Modern genieten midden in het groen. Zo 
begint de website als je zoekt via Google 
op Gouden Hart Almere. En midden in het 
groen klopt helemaal, want deze voorzie-
ning bevindt zich in ons Laterna Magikapark.  
 
Dienstverlening
De dienstverlening is heel simpel: ontzorgen. Dit 
houdt in dat je voor een all-in woonkosten prijs vari-
erend tussen de € 2950,00 en € 3800,00 eigenlijk 
helemaal verzorgd kunt genieten van je oude dag. 
Een behoorlijk bedrag zul je zeggen, maar reken 
eens uit wat je kwijt bent als je alle kosten die je 
maakt bij elkaar optelt? Of wat je bijdraagt in een 
verzorgingshuis. 

Voorzieningen
Het complex bestaat uit 68 eenkamer- en tweeka-
merappartementen. Hiervan zijn een aantal geschikt 
voor echtparen. Er zijn gezamenlijke ruimtes waar 
je als bewoner samen kunt komen. Er is een fysio-
ruimte, kapsalon, er worden activiteiten georgani-
seerd, maaltijden verzorgd, maar ook de was en de 

Door Apollonia Prins

schoonmaak van het appartement wordt gedaan. 
Kortom volledig verzorgd.

Voordelen  
Op de site is een rekenvoorbeeld beschikbaar. De 
visie is dat men gelooft in een kleinschalige aanpak 
van zorg, persoonlijker en prettiger. En uiteraard 
hierdoor een stuk slagvaardiger naast het kunnen 
leveren van maatwerk. 

Open dag 
Ze zijn er voor iedereen die kwetsbaar ouder wordt. 
Voor zowel mensen met lichamelijke uitdagingen 
als psychogeriatrische problematiek. Binnen-
kort is er een open dag die zij organiseren om zo 
wat meer te laten zien hoe men binnen het Gou-
den Hart aankijkt tegen zorg. Een mooie manier 
voor de wijk om kennis te maken, dus check op 
de site de datum van deze dag en kom langs… 
 
https://www.hetgoudenhart.nl/zorglocaties/het-
gouden-hart-almere/



De Energietransitie in de 
Filmwijk: 

Vattenfall levert als enige warmteleverancier 
de stadswarmte in Almere en zodoende ook in 
onze Filmwijk. Wat gaat er veranderen als wij 
in 2040 in Almere fossielvrij willen zijn?  Tijd 
om eens te gaan praten bij deze monopolist 
van stadswarmte. En als we er toch zijn, 
dan hebben we het direct ook even over de 
verhoogde tarieven 2024 voor vastrecht van de 
stadswarmte.

Vattenfall is een Zweedse energiemaatschappij 
en de Zweedse staat is de enige eigenaar. Bij 
stadsverwarming gebruikt Vattenfall de warmte 
die vrijkomt bij het verbranden van gas of afval 
in elektriciteitscentrales. De warmte ontstaat dus 
bij de productie van elektriciteit. Het inzetten 
van deze warmte is op zichzelf al duurzaam 
ten opzichte van gas verstoken om alleen 
maar warmte op te wekken, zoals bij cv-ketels.  

De in Diemen opgewekte warmte gaat via een 
ondergronds leidingnet naar huizen en bedrijven. 
Stadsverwarming is een alternatief voor losse 
cv-ketels op aardgas. “Onderhoudsvrij, zorgeloos en 
veilig”, zo zegt Ayhan Yazgili – stakeholdermanager 
bij Vattenfall. 

Fossielvrij in 2040 
Stadswarmte is minder belastend voor het milieu dan 
een gasgestookte individuele verwarmingsketel. 
Het is (nog) niet CO2-neutraal of fossielvrij. Er wordt 
immers gas verbrand om elektriciteit op te wekken. 
Er staan grote investeringen op stapel om wél 
CO2- neutraal te worden en uiteindelijk alle energie 
(elektriciteit en warmte) te leveren zonder inzet van 
fossiele brandstoffen.

“Elk jaar vernieuwen wij onze plannen om onze 
warmtenetten duurzamer te maken. 
Hierin nemen we altijd de laatste 
ontwikkelingen mee. Het einddoel 
blijft hetzelfde: volledig fossielvrije 
warmte in 2040.” 

In de routekaart hiernaast zijn de 
plannen voor Almere weergegeven. 
Zwart is fossiele energie, groen 
is fossielvrij. Ten opzichte van Nu 
moet gas vervangen worden door 
waterstof en zal daarnaast het 
aantal bronnen worden uitgebreid 
om zo betrouwbaar mogelijk altijd 
voldoende warmte te kunnen leveren. 
Als nieuwe energiebronnen gaan 
verschijnen voor 2030: E-boilers, 
restwarmte van datacenters, biomassa 
en op langere termijn geothermie. 
De missie is om vervolgens in 2040 
geen fossiel aardgas meer in te 
zetten. Daarbij wordt gerekend op 
het in voldoende mate beschikbaar 
zijn van fossielvrije warmtebronnen. 

Bij geothermie, of aardwarmte, wordt 
warmte uit diepe lagen in de aarde 
gebruikt. Aardwarmte is in het plaatje 
van 2040 een belangrijke bron. Het 
aanboren van aardwarmte kan niet 

Door Sjaak Lammerts

overal. Op dit moment is in Lelystad een goede 
locatie gevonden waar op de juiste aardlaag de 
juiste temperatuur aanwezig is. Dit zoeken en 
exploiteren vergt een aanzienlijke investering. In 
Almere is Vattenfall met partners nog zoekende naar 
goede locaties.

Wat gaat de Filmwijker hiervan merken?
De energietransitie gebeurt voornamelijk op de 
achtergrond. De warmte zal in de toekomst vanuit 
meerdere bronnen en locaties het warmtenet in 
worden gepompt. In huis of bedrijf zal daarvoor niets 
hoeven veranderen. Wel is denkbaar dat nieuwe 
technologie alternatieven soms efficiënter maakt. 
Voor de reguliere stadswoning zal de aansluiting 
op het warmtenet het meest efficiënte blijven en 
wordt de warmte duurzamer gemaakt. 

Wat vinden jullie van overschakelen 
naar warmtepompen?
“Wij denken dat om de doelen in 2040 te kunnen 
behalen ook landelijk alles op alles moet worden 
gezet en dat warmtepompen daarbij zeker een 
haalbaar en nuttig middel zijn”. 

Het realiseren van het plaatje voor 2040 vormt 
een grote uitdaging. Gelukkig vindt er nog veel 
technologische ontwikkeling plaats, bijvoorbeeld 
warmtepompen met hogere watertemperaturen 
en betere energieopslag in accu’s. Per woning 
en per situatie zal gekeken moeten worden wat 
het beste alternatief is om van het gas af te gaan. 
Gemiddeld genomen is stadswarmte in steden 
het meest efficiënt, in landelijke gebieden zijn dat 
vaker warmtepompen en bijvoorbeeld groen gas. 

Hoe zit het met de tarieven?
De maximaal te vragen prijs voor energie en het 
vastrecht voor warmtenetten worden jaarlijks 
bepaald door de Autoriteit Consument & Markt 
(ACM) op basis van de warmtewet. Deze wet regelt 
dat energiebedrijven een redelijke prijs vragen die 
in verhouding staat tot hun investeringen en de 
daadwerkelijk gemaakte kosten.

In de afgelopen jaren bleef het tarief van Vattenfall 
ruim onder het maximumtarief van het rijk en 
behoorde Vattenfall bij een van de goedkopere 
aanbieders. Helaas is dat in 2024 niet het geval, maar 
de verschillen tussen de goedkoopste en duurste 
energieleverancier zijn veel kleiner geworden. De 
kosten voor materiaal, personeel en inhuur zijn hard 
gestegen en daarom hanteert Vattenfall voor 2024 
de maximumtarieven. Hierdoor is in 2024 in Almere 
(en in de andere warmtegebieden van Vattenfall) 
met name het vastrecht per huishouden minstens 
185 euro per jaar hoger dan in 2023.

Stadswarmte en Vattenfall
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Kan het klusteam  
wat voor je doen?

In ieder huishouden komen ze voor: klusjes. Een 
lamp ophangen, of een gordijnrail. Een kast in 
elkaar zetten of juist uit elkaar halen. Fotolijstjes 
ophangen. Dat soort dingen. Sommige mensen 
draaien hun hand daar niet voor om, die doen 
dat zelf. Anderen vragen een handig iemand uit 
de familie- of vriendenkring of een van de buren 
om even te helpen. Weer anderen bellen een klus-
bedrijf.  

Maar wat als je zelf niet in staat bent om de klus te 
doen of dat niet alleen kunt, geen netwerk hebt met 
handige mensen en je beurs net wat te smal is voor 
een klusjesman, wat dan?  

Drie handige vrijwilligers
Yvara de Koning van het Wijkteam heeft daar wat op 
gevonden. Het Wijkteam? Wat was dat ook alweer? 
Bij het Wijkteam kun je terecht voor activiteiten, vrij-
willigerswerk, voor een gezellig praatje en als je iets 
voor de wijk wil doen. Of als je je alleen voelt, (geld)
zorgen hebt of als je je zorgen maakt om iemand 
anders. En ook als je hulp nodig hebt als dagelijkse 
dingen niet meer goed gaan. Zoals hulp bij klusjes, 
in de situatie hierboven. Een jaar geleden heeft Yvara 
de Koning een klusteam opgezet. Dit team bestaat uit 
drie vrijwilligers die bij mensen thuis klusjes kunnen 
doen, in de Filmwijk, Parkwijk en Danswijk. De drie 
leden van het klusteam zijn Johan Weerens, Mannes 
Wietsma en Patrick Burgmeijer. 

In gesprek met Yvara, Johan en Mannes. Johan, die 
al met pensioen is, vindt het fijn om nuttig te zijn voor 
de gemeenschap. Mannes werkt nog, in zijn eigen 
bedrijf. Ook hij wil graag wat betekenen voor ande-
ren. Het bezig zijn in het klusteam bevalt hen goed. 
De klussen zijn doorgaans niet al te groot. Ze vinden 
het wel belangrijk om goed de tijd te nemen om 
te bepalen wat er precies moet gebeuren. Op dit 
moment is het erg rustig in het Klusteam, er mogen 
wel wat meer klussen worden aangemeld. Dat aan-
melden gaat altijd via Yvara, die ook zorgt voor de 
coördinatie van het klusteam. 

Door Frank Braakhuis

Heel tevreden
Hoe is het nu om het 
klusteam in te schakelen? 
Een mooie vraag voor 
Elly Peters. Elly woont in 
een   appartement in Film-
wijk-Noord. Ze is actief 
met vrijwilligerswerk, bv 
voor De Goede Rede en 
het Leger des Heils. Ook is 
zij regelmatig in de buurt 
bezig met het opruimen 
van zwerfafval. 

Door een combinatie van 
factoren stapelden allerlei 
klussen zich op. Het was 
de huisarts die Elly op 
het spoor zette van het 
Wijkteam. Toch duurde 
het nog even voordat Elly 
de stap durfde te zetten: 
het Wijkteam is ver weg 
(Filmwijk-Zuid) en het lijkt 
alsof het een hele grote 
instantie is. En daar komt 
bij: dat klusteam, wat voor 
mensen zijn dat? Je krijgt 
mensen over de vloer krijgt die je niet kent. 

Terugkijkend is ze heel erg tevreden. Het bleek dat 
het heel beleefde mannen zijn, die goed luisteren en 
de tijd nemen voor overleg. Wat kun je zelf met enige 
hulp doen, wat zullen wij doen? Ook de uitvoering 
is precies gegaan zoals zij het voor ogen had. Er zijn 
vitrinekastjes en fotolijsten opgehangen, er is een 
plankje in de badkamer boven de radiator gemaakt 
en de afzuigkap is aangesloten. En samen met Elly is 
er ook geschilderd. Elly is heel blij met het resultaat 
en met de manier waarop het is gegaan. 

Hoe kan ik mijn klus aanmelden? 
Aanmelden van klussen gaat via Yvara de Koning 
van het Wijkteam. Heb je een klus voor het klusteam, 
mail dan naar ydekoning@deschoor.nl. Of stuur via 
Whatsapp een bericht naar 06 132 820 43.

Yvara, Johan en Mannes in het Buurtcentrum Filmwijk.

Elly Peters, naast de opgehangen vitrinekastjes.

Mijmerend sta ik voor het schap met mie. Zal ik 
vanavond nasi of bami maken? Heb ik nog mie in 
huis dan? De man met de hoed haalt mij uit mijn 
dagdromen. “Weet u waar de maïzena staat?”. 
Toevallig had ik de week daarvoor ook al een 
zoektocht ernaar gehad en een pakje ergens 
onderin een schap gevonden. “Ja hoor,” zeg ik: 
“kijk, daar onderin.” 

“Tja, ziet u,” begint de man: “Ik kom hier eigenlijk 
nooit. Ik kom niet uit de buurt maar ik dacht: kom, 
laat ik eens hier naar binnen stappen. Kijken of ze 
hier nog kassa’s en een lopende band hebben. 
Gewoon met een juffrouw of een aardige knul 
erachter. Zo één waar je goedemorgen tegen kunt 
zeggen en even een praatje mee kunt maken.”
Mijn gedachten dwalen af naar het personeel van 
de Vomar. Vriendelijke mensen. “En hier hebben 
ze inderdaad niet van die onzalige zelfscankas-
sa’s,” gaat Hoedemans verder: “want ik zal eens 
wat vertellen!” De toon waarop hij spreekt wordt 
een beetje hoger en luider. 

Hoedemans en de zelfscankassa
“Vorige week was ik bij de Albert Heijn. Het was druk 
bij de bemenste kassa’s en ik dacht bij mezelf: Geer, 
zo heet ik, Geer doe nou eens niet zo ouderwets 
en reken die paar boodschappen even af bij de 
zelfscankassa. Dus ik dat doen, alles uit het mandje, 
bliep bliep, en alles weer in de boodschappentas. 
Afrekenen, bonnetje, allemaal geen probleem. Bon-
netje scannen om eruit te mogen en hoeps, door het 
hekje. Maar toen! Komt er een snotneus op mij af en 
die gaat mijn tas controleren. Alsof ik wat zou stelen, 
maar goed, dat weet zo’n kind natuurlijk niet, die 
doet ook maar wat haar opgedragen wordt. En wat 
krijg ik van haar? Een stempelkaart met een stempel 
erop omdat ik goed heb gescand en afgerekend. 
Bij zes stempels krijg ik een cadeautje.”

“Nou vráág ik u!” roept het heerschap op schrille 
toon. “Het kan toch niet gekker? Alsof ik een kleuter 
ben. Een stickertje van de juf! Waar gaat dat heen 
in de wereld. Krijg ik nu ook een stempeltje elke 
keer als ik niet door rood rijd? Of als ik me met iets 
anders gewoon aan de regels gehouden heb? Nou! 

Over de auteur: 
Louise van Leeuwen 

woont sinds 2022 
met vier katten en 
haar partner in de 

Filmwijk. Naast 
haar betaalde 

beroep is ze 
creatief schrijver. 

Ze schrijft o.a. 
een blog 

(www.scillie.com) 
en artikelen 

op LinkedIn.

Door Louise van Leeuwen

Mijn klandizie zijn ze voorgoed kwijt. Ik laat mij niet 
kleineren! En nog wel door zo’n, zo’n, zo’n KIND!” 
Geschrokken van zijn tirade mompel ik wat tsssss-
jes en het-is-watjes en ik maak me uit de voeten. 
Rijst genoeg in huis. Dan wordt het maar nasi.



GEZOCHT:  
BEZORGERS
Wie wil deelnemen in het team 

bezorgers van de Filmwijkkrant?
De Filmwijk kent 33 bezorggedeel-

tes met elk een bijzondere inde-
ling. Het gaat hier om gedeeltes 
van Romy Schneiderweg, Joris 

Ivenslaan, Audrey Hepburnstraat 
en Max Takstraat. In totaal gaat het 

om 121 kranten. Het is een soort 
vierkant dat je loopt. 

Wie woont in die buurt? Het fijne 
aan het bezorgen van de krant is 

dat je er niemand bij nodig hebt en 
lekker in de buitenlucht loopt. De 
krant wordt vier keer in het jaar 

bezorgd. Wie oh wie?
Meld je aan via: 

 bezorging@filmwijkkrant.nl  
en wij nemen contact met je op

Omroep Flevoland
Zo verscheen er op 11 december jl. een rappor-
tage over onze lokale krant op www.omroepflevo-
land.nl. Oud-hoofdredacteur Ben van Haastrecht 
zet uiteen dat het eigenlijk een klein wonder is 
dat de Filmwijkkrant nog bestaat. Het had niet 
veel gescheeld of we hadden moeten stoppen.
Scan de QR code hieronder om het interview te 
bekijken.

1Almere
Op 4 februari plaatste 1Almere een interview met 
Ben Haastrecht, oud-hoofdredacteur en Anneke 
Geraads, redactielid, over het voortbestaan van 
de filmwijkkrant, de reden om te stoppen als 
hoofdredacteur en de persoonlijke beweegre-
denen van Anneke om redactielid te worden van 
de krant. Het interview op 1Almere leest u via de 
QR code hieronder.

Filmwijkkrant in het nieuws
De Filmwijkkrant bestond vorig jaar 30 jaar en dat hebben de ove-

rige nieuwskanalen binnen Almere ook opgepikt.

Door Apollonia Prins

Hij is er weer! De Filmwijkkrant ligt klaar bij 
Profizon om opgehaald te worden. Als bezorger 
krijgen wij een seintje per e-mail wanneer we 
weer aan de slag mogen. Net als de andere 32 
vrijwillige bezorgers van de wijkkrant. 

Wijk 11
Wijk 11 is ‘onze route’, een deel in Filmwijk Noord 
tussen de Hollywoodlaan en Cinemadreef. Als 
bewoners van Filmwijk Zuid komen we hier niet 
vaak. Het is heel leuk om dit deel van de wijk te 
leren kennen. De bijzondere vorm van de straten 
en huizen blijft ons verbazen. Een gevolg van de 
BouwRai 1992 waarbij architecten vernieuwende 
en grensverleggende ontwerpen maakten voor dit 
deel van Filmwijk. Zelfs de brievenbussen komen in 
allerlei vormen en maten. 

Wijk 11 was de wijk van Guus van den Berg. Het 

Door Anneke Geraads

is een eer dat we 
deze route moch-
ten overnemen na 
zijn plotseling over-
lijden in mei 2023. 
Guus was al jaren 
penningmeester en 
coördinator van de 
bezorging van de 
Filmwijkkrant. 

Alle huizen een 
Filmwijkkrant
Bij het ophalen van 
de kranten tellen wij 
133 stuks en een 
paar extra voor onze 
wijk. We plannen de 
bezorging binnen 
een week van de 
levering, zodat de 

Filmwijkbewoners niet lang wachten op de mooie 
verhalen. William (9 jaar) is van mening dat Wijk 11 
zijn krantenwijk is. Dus ik loop als mama met de fiets 
en hij bezorgt, soms samen met broertje Joshua (6 
jaar). We doen er ongeveer een uur over. 

Alle huizen krijgen een Filmwijkkrant. Bij de instruc-
tie voor bezorgers, nog opgesteld door Guus, staat 
duidelijk uitleg over de NEE/NEE stickers. “Wij 
bezorgen de krant ook in de brievenbussen met een 
NEE/NEE sticker. Argument is dat de krant nuttige 
wijkinformatie bevat van onder meer het Gezond-
heidscentrum, het Wijkteam en het Platform. Voor 
de mensen die toch de krant niet willen ontvangen is 
in het colofon een tekst opgenomen met een email-
adres waar de bewoner zich kan afmelden.”

U kunt de Filmwijkkrant ook altijd digitaal lezen via 
de website.

Trots en voldaan  
Weer of geen weer, wij bezorgen de Filmwijkkrant. 
Bij regen maken we een opstelling met plastic zak-
ken om de kranten droog te houden. We duwen de 
krant met de juiste hoek in de brievenbus, zodat we 
zelfs bij stevig klemmende kleppen de krant heel 
bij u op de mat krijgen. De blaffende honden her-
inneren ons eraan dat je nooit je handen in de brie-
venbus steekt. En regelmatig maken we een praatje 
met bewoners. 

Aan het einde van de route zijn we voldaan, trots 
en hebben we zwarte vingers van de inkt. Bij het 
ophalen van de kranten trakteren we onszelf altijd 
op een stukje IBU spekkoek om de bezorgdag mee 
af te sluiten.

Ook interesse om bezorger te worden van de Film-
wijkkrant? Neem contact op met Ellen en Tanja, de 
huidige coördinatoren, via bezorging@filmwijkkrant.nl

Zwarte vingers en
een stukje spekkoek

Samen bezorgen van de Filmwijkkrant.



Interview Asjen van Dijk
Een jaar of zeven geleden is in de Filmwijk een 
tuinteam opgericht. Dat tuinteam bestaat uit een 
klein aantal vrijwilligers dat tuinonderhoud doet 
voor bewoners die dat niet meer (alleen) zelf kun-
nen, geen buren, vrienden of familie hebben met 
groene vingers en voor wie een hovenier te duur 
is. Een van de oprichters van het tuinteam is Asjen 
van Dijk. Na 7 jaar stopt Asjen met het tuinteam. 
Een gesprek met Asjen, over zijn betrokkenheid 
bij Almere, over het ontstaan van het tuinteam 
en vooral ook over de mooie activiteiten waar hij 
mee doorgaat. 

‘Hoe ben je in Almere terechtgekomen’?
 “In 1989 ben ik met vrouw en drie jonge kinderen 
vanuit Hengelo naar Almere verhuisd. Ik had toen 
een baan bij de FNV in Amsterdam. Na een huurhuis 
in Kruidenwijk, wonen we nu alweer 30 jaar in de 
Filmwijk. Onze zoon Rutger, die nu in Almere Haven 
woont, is oud-redacteur van de Filmwijkkrant. In mijn 
werkzame leven heb ik veel trainingen gegeven aan 
Ondernemingsraden en ook de training ‘Pensioen 
in Zicht’ aan bijna gepensioneerden. In 2013, ik was 
toen ruim 60, ben ik gestopt met betaald werk”

Politiek actief
‘Je stopt nu met het tuinteam, maar hoe is dat tuin-
team eigenlijk ontstaan?’
“Na mijn pensioen werd ik politiek actief. Van 2014 tot 
2018 zat ik in de gemeenteraad. Eerst binnen de SP, 
later als onafhankelijk raadslid. Het was de tijd waarin 
het Rijk steeds meer verantwoordelijkheid overdroeg 
aan de gemeenten. Zo moesten de gemeenten er 
bijvoorbeeld voor zorgen dat oudere mensen langer 
zelfstandig thuis konden wonen. Dat werd geregeld 
in de Wet Maatschappelijke Ondersteuning (WMO). 
Om mensen daarbij te kunnen begeleiden zijn in veel 
gemeentes Wijkteams opgericht. Zo ook in Almere. 
Na een signaal vanuit het Wijkteam voor de Filmwijk 
heb ik een bewoner geholpen bij het opknappen 
van een verwaarloosde tuin. Dat was het begin van 

Door Frank Braakhuis

het tuinteam.  Nu, na zeven jaar, stop ik ermee. Het is 
altijd dankbaar werk geweest, maar het wordt nu te 
zwaar. En er zijn andere bezigheden die tijd vragen”.  

Humanitas
‘Wat ga je dan doen?’
“Vanuit Humanitas ben ik bezig met een heel mooi 
project. Dat heet ‘Levensboek’.  Daar doen ongeveer 
30 schrijvers aan mee die in een aantal gesprekken 
het leven optekenen van iemand. Dat doe ik nu 
voor een vrouw die in 2015 met haar drie kinderen 
uit Irak naar Nederland is gevlucht. Dat is uiteraard 

een levensverhaal waarin heel veel is 
gebeurd. Daarnaast ben ik betrokken 
bij een ander project van Humanitas: 
‘Sharing Stories’. Hierin gaat een groep 
van 6 mensen in gesprek over positieve 
dingen die ze meemaakten of hopen 
mee te maken in verschillende fases in 
hun leven.”

“Ook werk ik mee voor Omroep Almere 
om iedere donderdag een live radio-uit-
zending te maken vanuit de Gemeen-
teraad. Het programma heet ‘Stad-
huisplein Live’. Gemeenteraadsleden 
worden geïnterviewd over de inbreng 
die ze hebben bij de vele zaken die spe-

len in het besturen van de stad.” 

“Verder ben ik vrijwilliger in Polderburen voor de 
Zorggroep Almere, fietsmaatje op een duo-fiets en 
ambassadeur van ‘Goud’. Dat staat voor ‘Gezond oud 
worden in Almere’. 

Voorzorgcirkels  
‘Je bent een van de initiatiefnemers van de eerste 
‘voorzorgcirkel’ in Almere. Kun je daar wat meer over 
vertellen?’
“Oudere mensen wonen steeds langer zelfstandig. 
Dat kan best goed gaan als buren oog voor elkaar 
hebben en bereid zijn om elkaar te helpen. Het idee 
van een voorzorgcirkel is om zo’n netwerk van buren 
te organiseren voordat de nood echt aan de man is. 
Het gaat dan om een groep van 10 tot 15 mensen, op 
loop- of fietsafstand van elkaar, die bijvoorbeeld af 
en toe samen eten, elkaar helpen bij boodschappen, 
met klusjes of met de tuin, zorgen voor vervoer. In 
de plaats Cuijk, waar het idee is ontwikkeld, bestaan 
voorzorgcirkels al langer, dit jaar zijn er ook twee 
voorzorgcirkels gestart in Almere, in Muziekwijk-Zuid”. 
Aan het eind van het interview komen we terug op 
het tuinteam, dat dringend toe is aan versterking. 
Asjen hoopt dat er voldoende mensen zijn om het 
stokje van hem over te nemen. 

In het interview met Asjen van Dijk werd het al 
gemeld: het tuinteam, dat al 7 jaar bestaat en 
zeer zeker voorziet in een behoefte. Het helpt 
bewoners voor wie het onderhoud van de tuin 
te zwaar is geworden. Mensen die geen beroep 
kunnen doen op vrienden, familie of buren en 
die geen geld hebben voor een hovenier. In 
die zeven jaar is er altijd wel verloop geweest in 
het tuinteam. De laatste tijd zijn enkele trouwe 
leden gestopt, zodat het tuinteam nu bestaat 
uit Marca Mussche en Eric Verseput. 

Kortom: het tuinteam zoekt nieuwe leden! Er is 
genoeg te doen. Marca en Erik zijn dolenthou-
siast over het werken in het tuinteam: het is niet 
heel zwaar werk. Je hoeft geen schuttingen te 
plaatsen of bestrating aan te leggen. Het gaat 
om het groen, zoals het winterklaar maken van 
een tuin en snoeien. Een tuinklus wordt altijd 
met twee (of meer) vrijwilligers uitgevoerd, als 
het kan samen met de bewoners. Het is dank-
baar werk, omdat mensen blij zijn als hun tuin 
weer helemaal op orde is. Uiteraard is er in het 
voor- en najaar het meeste werk te doen. Het 
werk is ook gezellig, je bent samen buiten bezig 
en je kunt zoveel goede gesprekken hebben 
over een tuin en wat daarin groeit.  

De coördinatie van het tuinteam ligt bij Esther 
Mons, van het Wijkteam. Lijkt het je wat om je bij 
het tuinteam aan te sluiten? Neem dan contact 
op met Esther, via de mail: e.mons@vmca.nl of 
via een whatsapp bericht naar 06 36463188

Eric, Marca en Esther van het tuinteam. 

Kom bij het 
tuinteam!

Zondagochtendwandeling
Een zondagochtend, koud maar droog, rond 
de klok van negen uur. Vroeg voor mij om op te 
staan, maar het hondje maakt geluid en moet er 
dus uit. Het is best aardig weer dus ik neem hem 
mee langs de busbaan bij de hoogspannings-
masten. Eigenlijk slaap ik nog half, Harry trekt mij 
voort. Bij de bushalte aan de Romy Schneiderweg 
steek ik over, richting het Lumierepark. Ik loop 
door, maar stop dan ineens abrupt. Een blauwe 
bak, geen PMD+ maar een papierbak.

Ik was al een stukje doorgelopen, maar draai toch 
om en loop richting bak. Er staat een adres op en 
ik ben nieuwsgierig. James Deanhof…mmm deze 
is ver van huis. De bak neem ik mee en samen 
met Harry breng ik hem terug naar zijn huis, waar 
hij hoort.

Bakken verdwijnen vaker
Dit zien we vaker. Ook bij ons in de straat zijn er 
twee bakken verdwenen afgelopen jaar. Je vraagt 
je af wie er nu toch lol in ziet. En nog belangrijker, 
wat gebeurt er met zo’n bak. Deze bak heb ik dan 

Ben jij ook wel eens je GFT of PMD bak kwijt?
Door Apollonia Prins

netjes terug gebracht, maar die twee bakken 
uit de straat zijn nooit meer opgedoken.

Reactie Gemeente
Nu woont er in onze straat ook iemand die 
werkt bij de gemeente. Aan hem stel ik de 
vraag en zijn antwoord was ontluisterend: 
‘Oow dat gebeurd zo vaak. Soms verdwijnen 
ze ook gewoon in de vuilniswagen”. Zo die had 
ik niet zien aankomen. Wat gebeurt er dan mee, 
wie draait voor de kosten op en wat doe je als 
je het overkomt? Deze vragen heb ik bij de 
gemeente neergelegd. Helaas is er nog geen 
antwoord. Wel lees ik het volgende op de site 
van de gemeente dat mocht je bak na de vol-
gende ophaaldag nog niet teruggezet zijn, dan 
kun je via de site van de gemeente een nieuwe 
bak aanvragen. https://www.almere.nl/afval/
afvalcontainer/afvalcontainer-kwijt

Meestal wordt deze binnen vijf werkdagen 
geleverd. Wel vraagt de gemeente om zelf ook 
nog even te kijken in de wijk of je bak ergens 
is neergezet. 
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Lijkt het je leuk om voor de Filmwijkkrant te 
schrijven? Dat komt dan mooi uit, want de 
redactie is op zoek naar nieuwe redacteuren. 
Twijfel je nog een beetje omdat je vreest dat je 
niet genoeg boeiende verhalen kunt vinden? 
Dan kan ik je geruststellen. In onze wijk liggen 
de verhalen voor het oprapen. Ik deel drie tips 
met je om leuke onderwerpen te ontdekken. 

Tip 1: Kijk om je heen
Elke keer als je de deur uitstapt, zet je je 
schrijversbril op. Observeer de wereld om je heen 
en verwonder je een beetje. Ik garandeer je dat 
je dan al snel struikelt over de talloze interessante 
verhalen die je op straat vindt. Het journalistieke 
cliché is echt waar, ook in de Filmwijk.

Ik meldde me als redacteur aan vlak voor het 
winternummer van 2022. Tijdens mijn wandeling 
rond het Weerwater dacht ik na over mijn eerste 
artikel. Ik wilde net een visser langs de waterkant 
vragen naar zijn beste visstekken in de wijk, toen 
ik de tienjarige Sam zag. Hij zat in het Lumièrepark 
achter een zelfgemaakt limonadekraampje. Hij 
probeerde wat geld te verdienen, maar had nog 
niets verkocht. Bingo!

Tip 2: Persoonlijke verhalen
Maak het jezelf niet te moeilijk. Je verhaal hoeft 

niet groot of ingewikkeld te zijn. Mensen houden 
van persoonlijke verhalen en iedereen heeft wel 
een verhaal te vertellen. Dat kan gaan over een 
ervaring, een interessante hobby of een bijzondere 
gebeurtenis in de buurt. 

Zo schreef ik in een column hoe ik twintig jaar 
geleden in de Filmwijk kwam wonen. Mijn huis was 
in 1992 onderdeel van de BouwRai Grensverleggend 
Bouwen in Filmwijk Noord. Ik biechtte op dat ik niet 
wist wie de architect van mijn huis is. Bewoner Henk 
mailde me meteen dat de architect ir. W.M. Crouwel 
van Benthem & Crouwel Architecten uit Amsterdam 
is. Leuk die betrokkenheid van onze lezers!

Tip 3 Haak aan bij de actualiteit
Hoewel de Filmwijkkrant vier keer per jaar verschijnt, 
kun je toch inspelen op actuele gebeurtenissen. Een 
slimme manier is om de seizoenen te benutten. Zo 
interviewde ik voor het herfstnummer Rieky, een 
vrijwilliger bij Buurtpreventie Filmwijk. Ze deelde 
handige preventietips met onze lezers omdat het 
weer vroeger donker ging worden.

Met de laatste Wintereditie wisten we zelf in het 
nieuws te komen. We vierden als oudste krant 
van Almere ons 30-jarig bestaan en maakten een 
feestelijke krant. Ons jubileum leverde mooie 
aandacht op bij Omroep Flevoland en 1Almere.  

Ik kijk uit naar je verhalen
Met deze bijdrage zeg ik gedag als redacteur 
van de Filmwijkkrant. Het moment is voor mij 
aangebroken om het stokje over te dragen. Ik 
moedig iedereen aan die overweegt om voor deze 
wijkkrant te schrijven om dit leuke avontuur aan te 
gaan. Kijk om je heen, deel persoonlijke verhalen 
en haak in op de actualiteit. Ik kijk ernaar uit om 
jouw artikelen te lezen!

Enthousiast? Stuur dan een korte motivatie en een 
zelfgeschreven stuk naar info@filmwijkkrant.nl.

Over de auteur: 
Maaike van 
den Bosch is 
zelfstandig 
tekstschrijver 
met een 
journalistieke 
achtergrond. 
Ze werkte 
23 jaar als 
redacteur/
verslaggever 
in Almere en Flevoland. 
Sinds 2003 woont Maaike in de Filmwijk.

Hoe ontdek je verhalen in de Filmwijk

  Door Maaike van den Bosch

Aan het begin van de James Stewartstraat met 
uitzicht op het Weerwater en Lumièrepark woont 
Jan Vroonhof sinds drie jaar in ‘Meer zicht’. Jan 
vertelt over het reilen en zeilen van de tuingroep. 
De tuingroep is een commissie van de Vereniging 
van Eigenaren  (VVE).

Jan en zijn vrouw woonden hiervoor in Lelystad. Zij 
wilden dichter bij hun dochters wonen, kleiner en 
met minder dwingend onderhoud van een eigen 
tuin. Nu geniet hij van de planten op zijn balkon, 
potten met viooltjes met opkomende bloembollen 

ertussen. Omdat Jan graag tuiniert heeft hij zich 
aangemeld voor de tuingroep. “Het is heel anders 
dan je eigen tuin, maar ik vind het wel gezellig”.

Het complex is omgeven door een strook groen van 
een meter en een gazon die de bewoners gezamen-
lijk onderhouden. Er zijn zeven mensen op vrijwillige 
basis actief. In de zomer wordt wekelijks het gazon 
gemaaid en in het voorjaar en het najaar vindt groter 
onderhoud plaats zoals snoeien, onkruid wieden, 
dode bloemen en gewassen verwijderen en nieuwe 
planten en struiken planten. 

“We proberen zoveel als groep tegelijk aan de tuin 
te werken, dat is gezelliger en sneller. Halverwege is 
er dan pauze met koffie en koek. Soms gaat het werk 
dan minder snel omdat we worden aangesproken 
door wandelaars die een praatje maken en onze 
geveltuin en inzet bewonderen.”

De tuin is aangelegd in 2005 op initiatief van Hans en 
Wil Bulten. Zij wilden de ingang wat vrolijker maken. 
Hans en Wil zijn nog steeds actief in de tuigroep. 

 Door Sjaak LammertsRubriek: mijn tuin

Er is jaarlijks een klein budget vanuit de VVE 
beschikbaar. De gemeente heeft eenmalig bijgedra-
gen voor een grasmaaier en tuingereedschap. “De 
gemeente zou het gazon bij de entree ook kunnen 
maaien, maar wij doen het netter en met wekelijkse 
regelmaat.” 

Omdat het tegen de gevel aan erg droog is, is er een 
sproeisysteem dat door de tuingroepleden om de 
beurt wordt bediend, in warme droge zomers wel 
twee keer per week. De geveltuin omvat vooral een 
gevarieerde mix van vaste planten en struiken, met 
liefst wat verschillende kleuren in de verschillende 
seizoenen. Zo zien we een grote vuurdoornstruik, 
een pruimenboom die een bewoner meebracht uit 
een voorgaande woning en enkele primula’s die op 
dit moment bloeien. De eerst bollen komen ook al 
uit de grond. Ook zijn er bloembakken en potten 
die door twee leden worden onderhouden en de 
entree opfleuren.

Jan laat graag zien wat er in de tuin groeit. Hij is 
tevreden met het appartement in het groen op een 
van de mooiere plekjes van de Filmwijk.

Tuingroep van appartements- 
gebouw ‘Meer zicht’

Winterviooltjes voor een kronkelwilg naast laurier

De entree met bloembakken

De complete tuingroep

Wie wil vertellen over zijn tuin?
Wil jij een volgende keer iets 

vertellen over jouw tuin? 
Stuur mij een e-mail:

slammerts@filmwijkkrant.nl

13



Geef kleur aan onze wijk!
Deel jouw ingekleurde kleurplaat via social media met #FilmwijkInKleur of e-mail naar info@filmwijkkrant.nl 

en wie weet staat hij in de volgende krant! Doe je best! Wij zijn heel benieuwd!

Kleurplaat door Anneke Geraads

Volg de Filmwijkkrant ook op de Socials

We hebben best al wat volgers op onze sociale media en we willen er natuurlijk 
nog veel meer! Maar het gaat natuurlijk niet om wat wij willen, het gaat om onze 
lezers. Waarom zou je ons volgen? Op Twitter en Facebook doen we regelma-
tig aankondigingen en delen we nieuws dat niet kan wachten tot de volgende 
krant. Op Instagram delen we foto’s van onze wijk, het liefst foto’s die we van 
jullie ontvangen.

Heb jij ook een foto van een mooie, gekke, leuke of interessante plek in de Filmwijk? 
Stuur hem in via een DM of per e-mail naar redactie@filmwijkkrant.nl en vertel er in 
het kort bij waarom je deze foto met ons wil delen. We plaatsen hem op onze 
Instagram en wie weet staat jouw foto de volgende keer ook in de Filmwijkkrant!

@filmwijkkrant

@DeFilmwijkkrant @Filmwijkkrant

@Filmwijkkrant
14



Na de grijze maanden van de winter is het 
weer tijd voor wat kleur in huis. Een kleurige 
wandhanger bijvoorbeeld of een mooi tafel-
stuk. Niet moeilijk om te maken en een leuke 
besteding van je middag. Verwerk vooral de 
kleuren paars, geel en groen in je lentewerk-
stukken. De kleur paars staat voor spirituali-
teit, wijsheid en transformatie. Geel is de kleur 
van de zon waar we zo naar verlangen, een 
nieuw begin en vrolijkheid. Groen is de kleur 
van balans, gezondheid, vruchtbaarheid en 
een nieuw leven. Nou, dat wil iedereen toch 
in huis?

Lenteversiering
Wandhanger met tulpen
Wat heb je nodig: 
een grote tak
touw, lint
lege kleine flesjes
baking soda
schuursponsje
gekleurde acrylverf
slinger groen (echt of van plastic),
tulpen of andere bloemen
 
Hoe doe je het:
Meng verschillende kleuren acrylverf met wat baking 
soda en beschilder hiermee de flesjes. Hier zijn pas-
teltinten gebruikt maar iets fellere kleuren kan natuur-
lijk ook. Bewerk de verf door met een schuursponsje 

te deppen als deze nog 
nat is. Laat de flesjes 
goed drogen.

Bevestig ondertussen 
een touw aan de tak 
en hang deze aan de 
muur of voor het raam. 
Drapeer wat groen om 
de tak. Een stuk klimop 
uit de tuin of een plastic 
slinger.

Bind, als de verf droog 
is, verschillende kleu-
ren lint om de hals van 
de flesjes en vul de fles-
jes met water. Hang de 
flesjes aan de tak en 
steek er een tulp in.

Tafelstuk met droogbloemen
Wat heb je nodig: 
steekschuim
schaaltje of pot
droogbloemen
mooie droge takjes uit de tuin of het park
mos

Hoe doe je het:
Doe het steekschuim in de pot. Beleg het steek-
schuim met mos. Bepaal de hoogte van het tafel-
stuk door in het midden een droogbloem te steken. 
Werk vervolgens in lagen naar de rand toe met ver-
schillende droogbloemen. Je kunt droogbloemen 
kopen of je kunt in de tuin of in een park (een paar 
items kan maar pluk het park niet kaal!) op zoek 
gaan naar verdroogde bloemen en zaadpeulen. 
Na de winter doe je soms verassende vondsten.

Door Louise van Leeuwen

In de nacht van donderdag op vrijdag 2 februari 
werd er bij ons ingebroken. We waren met de 
auto een weekje op Wintersportvakantie in Oos-
tenrijk. Vrijdag zag de buurvrouw een keuken-
raam openstaan om 12:30 en informeerde ons. 
Het was ons laatste dagje skiën en we stonden in 
de sleeplift. De vakantiepret was meteen voorbij. 

Het was er een ravage, lades waren geleegd, de 
huiskamer was bezaaid met glassplinters en mod-
der en er was veel braakschade. De buurvrouw en 
de politie konden natuurlijk niet weten wat er was 
gestolen. De politie liet een glaszetter komen om 
een ingeslagen raam dicht te plakken en vertelde 
dat we zondagmorgen gebeld zouden worden door 
de Technische Recherche die daarna een sporen-
onderzoek zou doen. Tot die tijd moesten we alles 
zoveel mogelijk niet aanraken of opruimen.

Later bleek dat de vriezer stond te ontdooien en dat 
de inbrekers in de meterkast alle elektriciteitsgroe-
pen hadden uitgeschakeld. Waarschijnlijk wilden ze 
daarmee eventuele alarmen en camera’s uitzetten. 
Wij reden zaterdag vroeg naar huis, ongerust over 
wat we allemaal kwijt zouden zijn. Thuisgekomen 
schrokken we van alles dat kapot en vuil was. 

We vermoedden dat een kleine en vooral slanke 
inbreker via het opengetrokken wc-raam naar bin-
nen is geklommen en dat toen bleek dat deze met 
geen mogelijkheid meer het huis uit kon, dan wel 

iets kon openen om kompanen binnen te laten. We 
hebben ooit door de politie een Veilig Wonen Scan 
laten uitvoeren en daarna alle deuren en ramen 
voorzien van dievenklauwen, grendels met sloten 
en er waren geen zichtbare sleutels in huis.

Aan de achterzijde bleek een dubbelglasraam van 
de schuifpui met een grote steen uit de tuin kapot-
geslagen en van een tuindeur bleek de cilinder van 
het slot uitgeboord. Dat was dus beiden zonder 
succes geweest. De slotjes aan de binnenzijde van 
het keukenraam zijn wel succesvol gesloopt.

De buit bestond uit een tweetal kluisjes, een van 
de studeerkamer die was afgesloten en waar-
van men de deur heeft ingetrapt en de ander 
van de zolder. In de ene zullen de inbrekers 
onze diploma’s, polissen, testament en trouwacte 
aantreffen, in de ander een muntencollectie. 

Zondagochtend kwam de Technische Recherche 
direct onderzoek doen. Over de uitslag zullen we 
worden geïnformeerd. Alle lof voor de politie in 
Almere. Zij zijn direct gekomen, hebben de glaszet-
ter geregeld, ons bij slachtofferhulp aangemeld en 
nu dus ook een sporenonderzoek gedaan. 

Nu moeten we alles opruimen, schoonmaken en het 
herstellen regelen, veel gedoe dus. Indertijd had-
den we bij de Veilig Wonen Scan het advies gekre-
gen om een tralie voor het WC-raam te plaatsten. 

 Door de Filmwijkkrant

Alle adviezen hadden we opgevolgd, behalve de 
tralie voor het WC-raam. Het raam is 18,5 cm breed, 
waar de norm zegt dat het maximaal 15 cm mag zijn!

Hadden we maar een tralie geplaatst, dan was ons 
dit mogelijk bespaard gebleven?

Woninginbraak door het WC-raampje

Het WC-raam van 18,5 bij 50 cm waardoor 
de inbreker vermoedelijk binnenkwam



In de herfsteditie van deze krant maakten 
wij melding van de drie werksessies die de 
bewonersgroep Oostkavels-Filmwijk kreeg 
aangeboden door de gemeente Almere.

In deze drie workshops – in juli en septem-
ber 2023 – werden onze wensen en ideeën 
geïnventariseerd, waarna het architecten-
bureau INBO tekeningen heeft gemaakt van 
ons scenario voor de ontwikkeling van de 
Oostkavels.

Dit vergelijkbare scenario wordt samen met 
de drie scenario’s van de projectorganisa-
tie Oostkavels van de gemeente ingediend 
in het raadsvoorstel. Dat zal wellicht deze 
zomer gebeuren.

Ons scenario – zie bijgaande tekeningen – 
kenmerkt zich door een groen park aan de 
zuidpunt, als verbinding tussen Lumièrepark  
en het stadscentrum, en het bouwen van 
laag naar hoog vanaf het Weerwater rich-
ting het spoor. Dit laatste levert een sterke 
vermindering op van windval en veel meer 
lichtinval op de gebouwen. We willen ener-
gieneutraal, duurzaam, maar ook als verrij-
king van het Centrum mooi bouwen, zoals 
bijvoorbeeld de BouwRai in de Filmwijk. We 
noemen ons scenario dan ook niet voor niets 
‘de Groene Trap’.

Zie voor verdere informatie ook onze nieuws-
brieven op www.oostkavelsfilmwijk.nl 

Paul Vloothuis
Frits van Eijk

Onder een kreet van “Ahhh!” van de aanwe-
zigen zaagt Ouwe in vijf snelle bewegingen 
de hele top van de appelboom eraf. “We zijn 
blijkbaar te voorzichtig” wordt door meer-
deren geuit na de workshop. 

Workshop snoeien
In het najaar van 2014 konden bewoners van 
Filmwijk fruitbomen kopen in een nieuwe 
boomgaard aan het Weerwater. Vandaag, op 
10 februari 2024, zijn we aanwezig om te 
leren hoe we onze appel- en perenbomen het 
beste kunnen snoeien. “Tot één derde eraf is 
geen probleem. Het gaat om licht en waar de 
energie naartoe moet gaan.”: zegt begeleider 
Ouwe. 

Ongeveer 18 deelnemers hebben, zoals wij, 
gereageerd na een oproep van organisator 
Tanja Coenen van Platform Filmwijk. De boom-
gaard bestaat uit een 40-tal oude rassen appel- 
en perenbomen. Een deel bevat naambordjes 
van eigenaren en een deel is inmiddels ano-
niem door verhuizing van bewoners e.a..
De gemeente is aanwezig met o.a. wijkregis-
seur Sytze Stel, toezichthouder groen Jeroen 
Ruijs en Ouwe van der Molen, de specialist. 
 
Kettingzaag te grof
Eerst maken we kennis onder het genot van 
koffie, thee en een stukje appeltaart. We heb-
ben zelf onze snoeischaren meegenomen, maar 
een deel hiervan blijkt totaal niet geschikt of 
veel te bot. Eén van de leermomentjes. Een 
meegenomen mini-kettingzaag zorgt voor wat 
hilariteit. “Te grof voor dit werk.” Gelukkig 
heeft de organisatie ook gezorgd voor goede 
snoeischaren, takkenscharen en zagen. 

Ouwe snoeit een aantal bomen als voorbeeld. 
We krijgen uitleg over takken naar boven, 
takken naar beneden. Bepaalde knopjes wor-
den bladeren en andere bloemen. Er worden 

           Informatiepagina Platform Filmwijk + Buurtlokaal

Secretariaat: 
036-5354562 
info@filmwijkalmere.nl
www.filmwijkalmere.nl

Bewonersparticipatie 
Oostkavels

Leren snoeien van fruitbomen

Filmwijk

Hebt u zin in een beetje gezelligheid, 
een kopje koffie of een praatje?  

Kom naar het Buurtlokaal!  
Hollywoodlaan 109  

(in de Polygoonschool).

Voor informatie bel Tanja: 06 44 08 89 77
of Paula: 06 38 46 2 125. 

Voor activiteiten kijk op: www.filmwijkalmere.nl/buurtlokaal

allerlei vragen gesteld: ”Hoe zie je het ver-
schil tussen een appel- en perenboom?” ”Door 
de vruchten natuurlijk!” beantwoordt Ouwe. 
“Maar die zijn er nu niet.” Dus we leren te 
kijken naar de takjes en knoppen en zien dui-
delijk verschil.

Eén derde wegknippen
De lessen worden direct toegepast op onze 
eigen bomen. Wel een beetje spannend, want 
even één derde van je boom wegknippen en 
zagen is best eng. Met behulp van de duide-
lijke begeleiding kijken we uiteindelijk allemaal 
trots naar ons exemplaar. Nu is het wachten op 
het resultaat. Komen er mooie bloemen en uit-
eindelijk appels en peren in de fruitboomgaard 
aan het Weerwater?

 Tanja Coenen geeft uitleg terwijl er wordt gesnoeid. 

door Anneke Geraads

Zelfs de toppen gaan eraf. Foto: Mieke Wiegertjes



Wijkteam
De Wierden
voor uw vragen over wonen, 
werken, welzijn en zorg 

Wijkteam
De Wierden
voor uw vragen over wonen, 
werken, welzijn en zorg 

Wijkteam 
Almere Filmwijk

BEZOEKADRES
Wijkcentrum Filmwijk
Walt Disneyplantsoen 76, 1325 SX Almere
T: 14 036 
E: info@almere.nl
I: wijkteams.almere.nl

Volg ons op                  Wijkteam Filmwijk

INLOOPSPREEKUUR 
DINSDAG
13.30 - 15.00 uur

Filmwijkcentrum
Walt Disneyplantsoen 76

 
U kunt ook een gesprek aanvragen via 
het online meldingsformulier op: 

www.wijkteams.almere.nl

ADMINISTRATIEF SPREEKUUR  
INLOOP
DINSDAG
9.30 - 11.30 uur

Filmwijkcentrum
Walt Disneyplantsoen 76

Waarvoor kunt u naar 
het Wijkteam?

Samen maken we de 
buurt steeds leuker!

De wijkwerkers van het wijkteam vertegen-
woordigen diverse zorg- en welzijnsorga-
nisaties in de wijk, zoals een maatschap-
pelijk werker, een cliëntondersteuner van 
MEE, een WMO-consulent, een opbouw-
werker en een vrijwilligersconsulent. 
Samen met jou zoeken zij naar prakti-
sche oplossingen en wijzen je, als dat 
nodig is, de weg naar professionele hulp.  
 
Heeft u een (hulp)vraag kom dan 
naar het spreekuur of vul het mel-
dingsformulier in op de website 
www.wijkteams.almere.nl

Vraag het Wijkbudget aan

Het wijkbudget is een financiële onder-
steuning voor ideeën en activiteiten van 
bewoners waarbij buren elkaar beter 
leren kennen, de leefomgeving wordt 
verbeterd of om iets voor een ander te 
betekenen. Dit kan klein of groot zijn, 
voor de straat, de hele buurt of zelfs voor 
een stadsdeel of de hele stad. Je kunt 
bijvoorbeeld een taalklasje opzetten, 
een sportevenement voor de buurt 
organiseren of iet doen met de natuur in 
de straat of het park. Twijfel je of je voor 
jouw idee wijkbudget kunt aanvragen 
of heb je hulp nodig bij de aanvraag? 
Neem dan contact op met het wijkteam.  

Je kunt digitaal een aanvraag doen 
op: www.almere.nl/wijkbudget

Activiteiten Buurtcentrum Filmwijk - Uitgelicht

Eettafel 

Trakteer jezelf op een heerlijke warme 
lunch en kom mee-eten.  

 
Je bent van harte welkom op woensdag 10 
april, 8 mei, 12 juni en 10 juli van 12.00 
tot 13.30 uur, Walt Disneyplantsoen 76. 

 
Reserveren kan bij het Filmwijkcentrum: 

filmwijkcentrum@deschoor.nl of  
bel: 036 537 3498. De kosten voor de 

warme lunch zijn 5 euro.

Weggooien? Mooi niet!

Kleding, meubels, elektrische apparaten, 
serviesgoed, gebruiksvoorwerpen of 

speelgoed: heeft u iets wat gerepareerd 
moet worden? In het Repair Café kunnen 
we deze spullen bekijken, repareren en u 

advies geven.  
 

Elke laatste donderdag van de maand 
kunt u het Repair Café van 9.00 tot 11.30 

uur bezoeken in het Filmwijkcentrum.  
 

Contactpersoon: Kees Groenestein, 
e-mail: repaircafefilmwijk@gmail.com. 

Voor meer informatie kijk op:
www.repaircafe-almere.nl

Parkinson café

Parkinson café Almere is een trefpunt 
voor mensen met de ziekte van Parkinson, 

hun partners, mantelzorgers, familie en 
kennissen. Informatie en ondersteuning 
in een positieve sfeer. Iedere tweede 
dinsdag van de maand van 13.30 tot 
16.00 uur in het Filmwijkcentrum. Voor 

meer informatie e-mail:  
parkinson.cafe.almere@gmail.com.

Conversatiegroep

Wilt u de Nederlandse taal oefenen?  
Kom naar de conversatiegroep in Filmwijk. 

Iedere donderdag van 11.00-12.30 uur  
in het Filmwijkcentrum.

Samen Nederlands oefenen, lezen, 
schrijven, taalspelletjes, praten en

koffiedrinken. 

Deelname is gratis. 
Aanmelden bij Cle Burgers, bel of 

WhatsApp: 06 132 959 23
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INFO en BESTEL via:
www.BrouwerijStijl.nl

Lokaal en uniek speciaalbier

Volg ons     ibu_spekkoek voor winacties & meer

Cinemadreef 152, Almere

G R A T I S  
K O M  L A N G S  I N  O N Z E  W I N K E L

S P E K K O E K  H A R T J E

www.ibu-spekkoek.nl

Pure ingrediënten Meer dan 7 verschillende smaken
Lactose vrijAan de hand van oma Ibu's recept

@ 



Zorggroep Almere
www.zorggroep-almere.nl

Gezondheidscentrum Filmwijk
Greta Garboplantsoen 1, 1325 HE  ALMERE
www.gezondheidscentrumfilmwijk.nl
openingstijden ma - vrij (tijdelijk) 08.00 – 12.30 uur 
 en 13.30 – 17.00 uur
Huisartsenpraktijk
afspraken 036 - 545 43 41
uitslagen (tussen 13.00 – 17.00 uur) 036 - 545 43 41
spoedlijn  036 - 545 43 44
voor spoedeisende hulp en spoed-
recepten buiten onze openingstijden
belt u met Spoedpost Almere 036 - 545 43 80
en dienstapotheek De Brug (10 ct p/m)    0900 203 02 03
Teammanager huisartsenzorg  Dhr. E. Koreman

Apotheek Parkwijk 036 - 545 54 27
openingstijden ma - vrij (tijdelijk) 09.00 – 12.30 uur 
 en 13.30 – 17.00 uur
Watercipresstraat 1, 1326 CE Almere
Consultatiebureau/jeugdgezondheidszorg 088 002 99 90
(gezondheidscentrum Parkwijk)
(Kinder)Fysiotherapie 036 - 545 41 11
Verloskundigenpraktijk 06 - 825 84 387 

Overige zorgverleners
Wijkteam Almere 036 - 140 36
Tandarts - Dental Clinics 036 - 210 01 77

Greta Garboplantsoen 1,  1325 HE Almere

Huisarts

De huisarts werkt samen met de andere huis-
artsen van de praktijk. En met de andere zorg-
verleners, aan wie de huisarts ook leiding geeft. 
Is uw huisarts niet beschikbaar of heeft u geen 
vaste huisarts? U bent in goede handen bij één 
van de andere dokters of zorgverleners uit ons 
huisartsenteam.

De huisarts is uw eerste aanspreekpunt voor 
uw gezondheid. U kunt bij uw huisarts terecht 
voor verschillende zaken, bijvoorbeeld:
• bij vragen over uw gezondheid of de 

gezondheid van uw kind;
• bij lichamelijke of geestelijke klachten;
• voor informatie, overleg en uitleg over uw 

gezondheid;
• voor eerste hulp en kleine ingrepen;
• voor advies over hoe u klachten kunt ver-

minderen of voorkomen;
• voor onderzoek en behandeling (bijvoor-

beeld door gesprekken of met medicijnen).

Doktersassistent* 

De doktersassistent is de eerste contactper-
soon voor onze patiënten.

De doktersassistent:
• is breed opgeleid en voert kleine hande-

lingen uit. Denk aan het opnemen van de 
bloeddruk en bloedafname;

• houdt zelfstandig spreekuur voor veel voor-
komende kwalen en kleine verwondingen;

• stelt u vragen om ervoor te zorgen dat u de 
juiste zorg krijgt door de juiste zorgverlener,  
op het juiste moment;

• doet de administratie, verzorgt instrumen-
ten en houdt dossiers bij.

Nieuws van het gezondheidscentrum
Wie doet wat in onze huisartsenpraktijk?

In onze huisartsenpraktijk werkt de huisarts nauw samen met de doktersassistenten en 
praktijkondersteuners. In dit artikel informeren we u graag over wie wat doet in onze 
huisartsenpraktijk.

Praktijkondersteuner*

De praktijkondersteuner is speciaal opgeleid om 
de huisarts te ondersteunen en aan te vullen.  

In onze huisartsenpraktijk hebben we twee 
soorten POH’s:
• de POH somatiek begeleidt cliënten met 

een chronische ziekte, denk aan astma of 
copd en diabetes. 

• de POH GGZ (Jeugd) begeleidt cliënten 
met psychische klachten.

Spreekuur.nl

Met Spreekuur.nl is uw huisartsenpraktijk altijd 
online beschikbaar. Op elk gewenst moment 
van de dag of nacht kunt u via de website of 
app, vragen stellen over uw gezondheid. Onze 
huisartsen helpen u online. Zij chatten en video-
bellen graag met u over uw zorgvraag. Wij doen 
ons best om binnen één werkdag uw zorgvraag 
te beantwoorden. Is het nodig om u daarna toch 
te zien? Dan nodigen wij u uit op de praktijk. 

Regel alles online

Eenvoudig herhaalrecepten aanvragen en uw 
zorgdossier inkijken; dat kan via MijnGezond-
heid.net (MGn). En met de bijbehorende gratis 
app, MedGemak.

U leest er meer over op:
zorggroep-almere.nl/mijn-gezondheid.
 
De dokterassistent stelt vragen

Wilt u een afspraak maken met de huisarts? 
Dan stelt de doktersassistent u vragen. Dit noe-
men we triage. Zo kan de assistent snel inschat-
ten welke zorg u nodig heeft en op welke plek. 
Sommige patiënten spreken liever meteen met 
de huisarts. Dat is niet nodig. U kunt erop ver-
trouwen dat onze doktersassistenten uitstekend 
zijn opgeleid om goed te kunnen beoordelen 
welke zorg voor u op dat moment het beste is.

*De doktersassistenten en de praktijkonder-
steuners werken allemaal onder verantwoor-
delijkheid van de huisarts.
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Het is nu bijna klaar en misschien 
is het wel helemaal af als deze 

Filmwijkkrant op de mat ligt. Nee, ik 
heb het niet over de appartementen 
op het tennispark van Joymere. Maar 
wel over het Gouden hart. Dat klinkt als 
een film van Kuifje, Lara Croft of Indiana 
Jones, al is er ook een Sinterklaasfilm 
geweest met de titel: ‘Sinterklaas en het 
gouden hart’, een bekend nummer van 
zanger Neil Young en waarschijnlijk nog 
veel meer. Maar ik bedoel de nieuwe 
zorgflats aan de Buñuellaan, waar 69 
appartementen zijn verrezen. 

Kluizenaar
De Buñuellaan is vernoemd naar de Spaanse 
kunstschilder en filmregisseur Luis Buñuel die 
bevriend was met schilder Salvador Dalí (bekend 
van die olifanten op sprietachtige poten en 
smeltende klokken) die in Almere een plantsoen 
naar zich vernoemd kreeg. Buñuel kreeg twee 
Oscarnominaties voor zijn films ‘Cet obscur objet 
du désir’ en ‘Le charme discret de la bourgeoisie’. 
Buñuel was de zoon van een grootgrondbezitter 
en gaf helemaal niets om de filmwereld. De dove 
regisseur las liever boeken dan dat hij films keek. 
Het is dus zeer de vraag of hij blij zou zijn geweest 
met zijn eigen straat in onze Filmwijk. Hij probeerde 
alle filmfeestjes te vermijden en liep zelf vaak na 

een kwartier al de filmzaal uit. Als straat heeft hij 
het hier al bijna dertig jaar uitgehouden en nu is 
er een appartementengebouw verschenen in de 
straat van de man die het liefst als een kluizenaar 
leefde met zijn vrouw, twee honden en een 
papegaai. Het huis waar hij het langst leefde werd 
na zijn dood korte tijd een museum, maar trok te 
weinig bezoekers. Het is nu een ontmoetingsplaats 
voor kunstenaars.

Kantoorpanden
Aan de andere kant van Het gouden hart loopt 
de Jacques Tatilaan, waar ook nieuwe woningen 
gepland zijn op het tennispark. Het is het 
regisseursgedeelte van onze wijk, al was de 
Fransman Tati met Nederlandse roots (zijn moeder 
was half Nederlands, half Italiaans) zelf ook acteur. 
Zijn grootste film was ‘Mon oncle’ waarvoor hij een 
Oscarnominatie kreeg. Eentje minder dus dan zijn 
Filmwijkse buurman Buñuel. Waar de Spanjaard 
zijn films klein hield en altijd binnen budget bleef, 
vloog Jacques Tati voor ‘Playtime’ volledig uit 
de bocht. Hij liet twee volledige en werkende 
kantoorpanden bouwen als sets, compleet met 
waterleiding en stroomvoorziening (iets wat 
nu toch al problematisch is in Flevoland…) Het 
buurtje wordt zelfs Tativille gedoopt, maar Tati 
heeft geen geluk. Het complex wordt vernietigd 
bij een grote storm. Tati maakt met financiële hulp 
van vrienden de film alsnog af, maar is zelfs na een 
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Land of bad   (22 februari)
De onervaren officier Kinney Liam Hemsworth) wil 
met ervaren makkers op de Filipijnen een gevan-
gene bevrijden. Vanuit een veilige legerbasis kijkt 
ervaren rot Reaper (Russell Crowe) via een drone 
mee. Veel harde beelden, maar daardoor voelt het 
gevaar echt en leven we extra mee.

Dune   (29 februari)    
Tweede deel van de trilogie. ‘Dune: part 2’ overklast 
zowel visueel als qua verhaal zijn voorganger. De 
film sleept je mee in een compleet andere wereld 
vol bijzondere gebouwen, voertuigen, enorme 
zandwormen en eindeloze zandvlaktes. Daarach-
ter schuilt een verhaal over politiek gekonkel, liefde 
en wraak. 

Dream scenario   (21 maart)
Nicolas Cage is een workaholic en leverde in 2023 
zes films af. Vijf daarvan kunt u met een gerust over-
slaan, maar ‘Dream scenario’ dat nu pas in Neder-
land uitgebracht wordt is wel een aanrader. Cage 
speelt een kalende man die in andermans dromen 
verschijnt. Hij wordt beroemd tot de dromen een 
nare wending nemen. 
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tweede hypotheek op zijn huis volledig bankroet. 
Het plan om de panden door te verkopen als 
kantoorgebouwen mislukt volledig, de gebouwen 
worden afgebroken om plek te maken voor de 
afslag van de ringweg om Parijs: de Boulevard 
Périphérique. Laten we hopen dat het Gouden 
hart wel een toekomst met gouden bergen 
tegemoet gaat. 

Gijzeling
Meer succes gloort er aan de horizon voor de 
Netflixfilm ‘Hostage’ met Loes Haverkort en 
Marcel Hensema, waarvoor in Almere opnames 
gemaakt worden. De naam zegt het al, het gaat 
om een gijzeling. Wonderlijk genoeg eentje in 
het hart van Amsterdam in de Applewinkel, maar 
deels gefilmd in onze stad. Zo gaat dat bij film. Er 
wordt gedraaid aan de Ronde Beltweg, een deel 
van het bedrijventerrein in Tussen de Vaarten. En 
bij een woonhuis in Noorderplassen: Daar wordt 
een familie gefilmd die op reis gaat en hun kat 
kwijt is. De rest van de film gaat over een gijzeling, 
een bomvest, politie en onderhandelaars. Vanaf 
2025 is de film te zien bij Netflix en dan kunnen 
we wellicht een glimp van Almere opvangen. Dat 
er gefilmd wordt in Almere, komt waarschijnlijk 
door regisseur Bobby Boermans. Die koos eerder 
al het Ed van der Elskenhof uit als set voor de 
serie ‘Nieuwe buren’. Een serie waarvan in Polen, 
Frankrijk en Engeland remakes gemaakt zijn, 
maar dan niet in onze wijk. Daarnaast maakte 
Boermans onder andere de series ‘Mocro maffia’ 
en ‘Het gouden uur’. Wellicht dat hij geïnspireerd 
op het nieuwe appartementengebouw aan de 
Buñuellaan ook nog de film of serie ‘Het gouden 
hart’ gaat maken. Een film over een positief mens 
dat niet figuurlijk, maar letterlijk een hart van goud 
heeft, en dat dan in surrealistische Buñuelstijl. Van 
Dik hout kan met wat kleine aanpassingen voor 
de titelsong zorgen: ‘Mijn gouden hart’ ipv ‘mijn 
houten hart’.


